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Sbor pro občanské záležitosti při Obecním úřadu v Bulovce přeje všem malým nebo 
velkým,kteří se narodili v měsíci LEDNU a ÚNORU vše nejlepší,hodně zdraví a 
spokojenosti a hezké prožití svého výročního dne. 
 
V lednu oslavilo svá malá i velká jubilea celkem 83 našich občanů i občánků ve 
věku od 3 do 92 let. 
 
Kulaté, půlkulaté nebo jen obyčejné narozeniny oslavila paní Lysíková Agnesa, 
Tomášová Božena, Cermanová Libuše, Svobodová Jana, Kudová Ivanka, 
Zemanovičová Marie, Dušková Miroslava, Feriová Anna, Juklová Dagmar, 
Neumannová Helena, Veselovská Jarmila, Lysíková Marie, Volejníková Helena, 
Hofmanová Vlasta, Čikalová Darina, Kejzlarová Eva. 

 
Z mužského osazenstva naší obce oslavil své narozeniny pan Kopřiva Oldřich (82), Červeňák Ján (77), Procházka Jiří 
(74), Douša Václav (66), Šulc Jindřich (64), Zachar Josef (60), Kanči Michal (60), Bělohorec Zdeněk (59), Štecher 
Jaroslav (55), Novotný Pavel (52), Valášek Miloslav (51), Spatzier Stanislav (50).  

 
Blahopřejeme i našim oslavencům z řad mladších spoluobčanů. Své narozeniny oslavili Kanči Michal (15), Kuldová 
Jana (14), Davidová Zuzana (13), Šteklová Veronika (12), Lalík Jan (12), Bílková Leontýna (10), Matoušek Jiří (9), 
Niedermertlová Kamila (8), Davidová Karolína (7), Davidová Amálie (6), Zbořilová Barbara (6), Juklová Jana (5), 
Mirgová Vanesa (4), Daňová Karolína (3), Tryznová Klára (3).  

 
 

V únoru oslavilo nebo oslaví svá malá i velká jubilea celkem 76 našich občanů i občánků ve věku od 1 do 90 let. 
 

Kulaté, půlkulaté nebo jen obyčejné narozeniny oslavila nebo oslaví paní Papírníková Františka, Sudková Jaroslava, 
Špicarová Jiřina, Čepičková Klára, Karásková Vlasta, Klozová Anna, Fialová Květuše, Novotná Jitka, Kořínková Věra, 
Muchová Květoslava, Pavlová Brigita, Fiedlerová Milena, Singh Jana, Havlová Ivana. 
Milé dámy,všem vám přejeme mnoho zdraví a spokojenosti do dalších let. 
 
Z mužského osazenstva naší obce oslavil nebo oslaví své narozeniny pan Novák Václav (73), Drahońovský Břetislav 
(67), Fiala Jan (67), Čuri Dezider (63), Šak Vladimír (61), Bužo Josef (56), Brykner Jiří (53). 
Pánové,přejeme vám vše nejlepší a hezké prožití vašeho slavnostního dne. 
 
Blahopřejeme i našim oslavencům z řad mladších spoluobčanů. Své narozeniny oslaví Kolesová Veronika (13), 
Piskáček Jan (12), Poláková Michaela (12), Krágová Kateřina (11), Bílý Pavel (11), Mohelník Dalibor (11), Řehák 
Jaroslav (10), Liss Lawrence Michael (8), Bílý Petr (7), David Antonín (7), Krága Libor (7), Liss Alexander Elijah (6), 
Bílková Anna (6), Galajdová Patricie (5), Beňová Sára (4), Petráková Karolína (4), Trdla Kryštof (1). 
I vám přejeme vše nejlepší do dalších let. 
 
( pokud nechcete jména a věk svá nebo svých dětí zveřejňovat, oznamte to nejpozději do 10.dne kalendářního 
měsíce kanceláři obecního úřadu ). 
 
K 11.02.2014 mají naše obce celkem 883 občanů, z toho dospělých 732 a dětí 151 . 
Počet nemovitostí v obci k témuž datu je celkem 309 z toho Arnoltice 97, Bulovka 188 a Dolní Oldřiš 25. 
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Slovo úvodem 
 

Krásný nový rok všem ….  
V loňském roce jsme měli v obcích „živo“ .  
 
LEDEN ……. V lednu proběhla historicky první přímá volba prezidenta ČR. Volební účast v našich obcích byla v obou 
kolech volby cca 46% všech voličů. S necelými 32% v prvním kole a 72% v kole druhém v našich obcích zvítězil Miloš 
Zeman. V naší obci vstoupila v platnost nová vyhláška o svozu odpadů. Poplatek zůstal na rozdíl od některých 
okolních obcí ve stejné výši, byla posílena „hnízda“ na tříděný odpad, která nám naopak peníze vydělávají a v rámci 
zachování stejné výše poplatku byl zaveden tzn. střídavý letní a zimní svoz, kdy v zimě jsou nádoby na odpad 
vyváženy týdně a v letních měsících každý sudý týden. 
 
ÚNOR ……. V únoru loňského roku úspěšně proběhl Maškarní ples pro dospělé za účasti cca 50 masek a maškar.  

Také jsme při Vítání občánků přivítali 11 nových občánků obce. 
 

BŘEZEN …..  V březnu proběhl Maškarní rej pro děti v novém formátu za hojné účasti dětí místních i přespolních.  
Poslední březnový den proběhla již tradiční Velikonoční zábava. 
 

DUBEN ….. Proběhly úpravy hřbitova v Bulovce, včetně zřízení rozptylové loučky, zpracování nového Řádu všech 
pohřebišť a Hydrogeologických posudků na všechny naše hřbitovy. 

Systém tříděného odpadu byl posílen o kontejner na textil. Textil z těchto kontejnerů je určen především pro 
charitativní organizace.  

Začala jednání o realizaci rekonstrukce sítě veřejného osvětlení.  
Byla zahájena Komplexní pozemková úprava Dolní Oldřiš. 
Proběhlo tradiční Pálení čarodějnice na hřišti v Bulovce. 
 

KVĚTEN …..   V Arnolticích byl opět pronajat a zprovozněn obchod smíšeného zboží s novým nájemcem.  
 Proběhla rekonstrukce střechy na č.p. 131 Arnoltice – dříve škola, nyní bytový dům.  

Byl zrekonstruován byt v MŠ v Bulovce. 
 Mohli jste se svými ratolestmi shlédnout divadelní představení O princezně Lesněnce v zasedací místnosti 
Obecního úřadu. 
 
ČERVEN …. Hned z kraje měsíce nás opět ohrozila povodeň. Bulovský potok opustil, naštěstí krátkodobě, své 
koryto na několika místech v Arnolticích. Oproti obcím v okolí byl průběh povodně „mírný“. Přispěla k tomu určitě i 
úprava koryta potoka, která byla dokončena na podzim roku 2012 a umožnila rychlejší průliv vody. Stav nouze 
vyhlášen vládou ČR nám uložil hlídat naše toky od 1. do 11.6.  Za činnost při povodni a jako náhradu za škody na 
technice a vybavení získala VJ SDH Bulovka dotaci z Ministerstva vnitra ve výši 66 000Kč. 

9. června proběhl Dětský den na bulovském hřišti.  
22. června byl uspořádán druhý ročník Výšlapu k vodopádům za pokladem. Všichni jsme ocenili šetrné 

zvelebení tohoto krásného místa, které provedli místní nadšenci .  
V Bulovce ve sportovním areálu bylo postaveno Dětské hřiště. Konečně máme místo na hraní i pro naše 

nejmenší. 
Dokončili jsme realizaci rekonstrukce sítě veřejného osvětlení ve všech obcích. Konečně po letech svítíme dle 

platných předpisů. Řešili jsme problém s vadnou dodávkou výbojek – lampy s těmito výbojkami postupně zhasínali …. 
Žádná akce nemůže být přeci úplně bez problémů. 

TJ Sokol Bulovka slavil 65. výročí svého založení a při premiéře v I.B třídě obsadil 8. místo. 
Proběhlo další setkání bývalých občanů Arnoltic v Turistické ubytovně v Arnolticích. 
 

ČERVENEC ….. Získali jsme dotace na zateplení, fasádu a výměnu oken budov OÚ a ZŠ a rozjeli jsme administrativní 
kolotoč, abychom mohli stavby, co nejdříve zahájit. 
 SDH Bulovka opětovně uspořádal soutěž O pohár starosty, Memoriál A. Skály, Superpohár 2013  a při té 
příležitosti oslavil 135. výročí svého založení. 
 
SRPEN ….. Proběhla rekonstrukce střechy na č.p. 90 Arnoltice – obchod, střecha byla v havarijním stavu a ohrožovala 
kolemjdoucí …. už se doslova sypala. 
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 Navštívil nás Kinematograf P. Čadíka a zakusili jsme atmosféru letního kina při sledování filmu Muži v naději 
na bulovském hřišti. 
 V Arnolticích se konal 1. ročník turnaje v malé kopané Memoriál P. Tomáše. 
 
ZÁŘÍ … 2. září nastoupilo do bulovské školy celkem 12 prvňáčků. 
 Tradičně se konal zájezd na Zahradu Čech do Litoměřic. 
 28. září, za téměř úplného bezvětří,  proběhla oblíbená Drakiáda s doplňkovou soutěží o nejlepší koláč . 
 
ŘÍJEN …. Proběhly předčasné Parlamentní volby do poslanecké sněmovny.  
 Protože nebylo vyhověno naší žádosti o posunutí termínu realizace na jaro 2014, začaly rekonstrukce budov 
Základní školy a Obecního úřadu. Základní škola – k dotovaným akcím jako je výměna oken a  dveří, zateplení a nová 
fasáda se přidaly další akce nutné ke kompletní rekonstrukci jako je odizolování budovy, nová střecha na přístavbě 
školy a nové svody. Budova Obecního úřadu je na tom podobně – k dotovaným akcím jako je výměna oken, dveří, 
zateplení budovy, nová fasáda, přibylo odvodnění a izolace budovy, kompletní rekonstrukce střechy a oprava 
podlahových trámů. Všichni to známe z oprav našich domů – do čeho jsme sekli, co jsme odkryli, to volalo po výměně 
nebo opravě….  Práce budou pokračovat dle počasí pravděpodobně v březnu, chybí nám dodělat fasády a sokly na 
budovách. 
 
LISTOPAD …. Listopad jsme zahájili Lampiónovým průvodem s diskotékou pro děti a ve strašidelných maskách jsme si 
zařádili před budovou OÚ. 
 15.11. jsme se pobavili Myslivecké zábavě – Poslední leči a mohli jsme si odnést něco zvěřiny z tomboly. 
 Poslední listopadový pátek jsme rozsvítili Vánoční stromeček v Bulovce, zimu jsme zahnali výborným 
svařáčkem.  Návštěvou nás opět poctil Mikuláš se svým doprovodem a celou smečkou čertů.  
 TJ Sokol se pustil do odvodnění fotbalového hřiště, do kterého se zapojili členové  TJ Sokol a zaměstnanci OÚ 
kteří pomohli s odvozem zeminy a zahrnutím odvodnění. 
 
PROSINEC …. Během  Vánočního setkání ve společenském sále v Bulovce jste viděli úspěchy našich dobrovolných 
organizací a spolků, vystoupení a výrobky žáků naší ZŠ. Naši senioři si mohli užít svého každoročního setkání včetně 
pohoštění a programu v podobě dechové kapely Valdštejnka. Malou fotoreportáž najdete na dalších stránkách 
Drbny. 

Premiérově jsme navštívili Vánoční trhy u našich sousedů v Drážďanech. I z tohoto zájezdu Vám nabízíme pár 
fotografií na dalších stránkách. 
 
 Během loňského roku jsme několikrát řešili porušování vyhlášky o volném pohybu psů, především v Arnolticích. 

Udělili jsme několik pokut vlastníkům psů a několik pejsků bylo odvezeno do útulku v Krásném Lese, kde našli 
určitě lepší „páníčky“, kteří se o ně opravdu starají. 

 Ve spolupráci s MěÚ Frýdlant probíhají další přípravy Návrhu územního plánu obce Bulovka. 
 Celoročně probíhaly práce v obecních lesích dle LHP. Dřevo z prořezávek bylo nabízeno místním občanům 

k odkupu, na podzim byla zadávána i samovýroba v lesích. 
 
 Odvoz odpadu z arnoltického teletníku …. V druhém lednovém týdnu 

konečně se konečně začal odvážet odpad z arnoltického teletníku, který 
k nám navezli v letech 2005-2008 jedinci  schovaní za firmou Nisa Recycling 
a.s. Nyní lze jen spekulovat, zda zde byl v počátcích opravdu podnikatelský 
záměr na recyklaci a další zpracování odpadu, či pouze vidina rychlého zisku 
za převzetí a uskladnění odpadu. V každém případě se praví původci 
odpadu zachovali podle úsloví …“ po nás ať přijde potopa“…. výhodně 

koupený prázdný objekt naplnili 
odpadem více než po strop, pilně 
využili každého volného metru, výzvy, kontroly i pokuty ze stran státních 
orgánů ignorovali a následně se firmy i odpadu papírově zbavili a strčili 
hlavy do písku.  Jiné přísloví nám naopak pomohlo a rozhýbalo pomyslné 
ledy. Všechno zlé je k něčemu dobré …. Po dvou obrovských požárech 
v roce 2012, kdy se k nám na téměř tři týdny nastěhovalo několik 
hasičských jednotek z okolí,  arnoltičtí museli dýchat výpary z obou 
požářišť, která ještě několik týdnů doutnala a díky nebezpečí dalšímu 
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zahoření, se po několika letech snažení o odvoz arnoltického odpadu 
začala seriózní jednání o řešení situace. Jednání zaštítil a vedl náměstek 
pro životní prostředí hejtmana LK pan Josef Jadrný. Po několika měsících 
jednání, mapování a analýzy pravého (nikoli papírového) stavu odpadů 
v areálu bývalého teletníku jsme se ve spolupráci s ORP Frýdlant, ČIŽP a 
Libereckým krajem a Ministerstvem pro životní prostředí dostali 
k prosincovému jednání s německou stranou. Na základě analýzy odpadů 
se následně německá strana zavázala zafinancovat  likvidaci cca poloviny 
odpadů  z areálu, tj. zhruba 4 500t do konce června 2014. Odvoz odpadů 
k likvidaci začal v druhém lednovém týdnu, kdy se začal vozit do liberecké 

spalovny. Liberecký kraj se současně zavázal k likvidaci druhé poloviny do konce roku 2015. Mnohokrát 
děkujeme všem, kteří nám pomohli zbavit se tohoto strašáku. DĚKUJEME !!! 

 
 Nová opona ve společenském sále …. Jak všichni víte náš společenský sál je již několik let bez opony. Pokoušeli 

jsme se oponu a ostatní divadelní textilie získat darem od některého divadla. Bohužel neúspěšně. Zároveň jsme 
dobrovolné vstupné na našich akcích věnovali jako základ na nákup nových divadelních textilií a opony. Za tři 
roky jsme na dobrovolném vstupném vybrali cca 10 000Kč. Z rozpočtu na letošní rok jsme na údržbu 
společenského sálu vyčlenili 60 000Kč na nákup divadelních textilií a nové opony s bezúdžbovým systémem 
pojezdu. Obě částky jsme dali dohromady a nové divadelní textilie a opona jsou i díky Vám všem již zadány ve 
výrobě. Pokud vše proběhne bez komplikací, instalace by měla proběhnout 7/3/2014 a Vaší první příležitostí 
k shlédnutí a prohlídce sálu s naší novou oponou bude Dětské maškarní , které se bude konat 9/3/2014. Přijďte 
se podívat. 

 

 Spousta akcí v loňském roce by se neuskutečnila bez přispění, nápadů, nadšení, síly 
k uskutečnění a spolupráce členů našich dobrovolných organizací, ať děvčat ze SPOZu, 
členů TJ Sokol, SDH Bulovka nebo OS Pastviny a OS Amaro Suno, tak i ostatních 
nadšenců a dobrovolníků. Proto bych Vám všem, kteří jste se na realizaci všech akcí 
podíleli, věnovali jim svůj volný čas, svoje dovednosti a mnohdy i náčiní či nářadí, 
chtěla moc poděkovat a zároveň Vám popřát, aby Vám vydržel Váš elán a nadšení 
k pořádání dalších akcí, AŤ TO U NÁS PROSTĚ ŽIJE!  Děkuji. 

 
 
 

Co nás čeká ………. 
 
Investiční akce v novém roce ….  O plánu investic v letošním roce jsem Vás informovala v minulém čísle Drbny.  
 
 V rámci postupných rekonstrukcí budov ve vlastnictví obce, které byly dlouhodobě zanedbány, aktuálně 

vyhlašujeme výběrové řízení na dodavatele akce výměny oken v č.p. 90 Arnoltice (byty nad obchodem) a 
v č.p. 19 Arnoltice (Turistická Ubytovna).  

 Zároveň jsme zadali zpracování projektu na stavbu sedlové střechy na budově TJ Sokol a SDH Bulovka. I 
střecha na této budově dosluhuje a nyní je na posouzení statika, zda bude možné postavit na budovu střechu 
sedlovou či pouze rekonstruovat původní rovnou střechu.  

 
 Rekonstrukcí prochází také uvolněný byt v č.p. 90 Arnoltice a současně bylo vyhlášeno výběrové řízení na 

budoucího nájemníka tohoto bytu. Bližší informace o podmínkách výběrového řízení najdete na úřední desce 
nebo na stránkách obce www. bulovka.eu. 

 

 
Maškarní bál pro dospělé ……….. již 15/2/2014 od 21:00hod nás čeká Maškarní bál pro 
dospělé. Doufám, že už máte všichni připravené kostýmy a masky a že se na sále 
společenského sálu sejdeme v hojné počtu. Akci pro Vás pořádá SPOZ ve spolupráci 
s SDH Bulovka. 
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Pojeďte s námi do divadla …….  Příští sobotu 22/2/2014 s námi můžete navštívit pražské 
Divadlo na Fidlovačce, které uvádí muzikál Šumař na střeše s Eliškou Balcerovou a Tomášem 
Töpferem v hlavních rolích. Odjíždíme autobusem ve 12:00 od Obecního úřadu. Představení 
začíná v 15:00 hodin. Cena vstupenky je 215Kč. Dopravu hradíme z rozpočtu SPOZ. Zájemci 
z okolních obcí přispívají na dopravu 100Kč. 
 
 
Dětské maškarní ….. Pozor v NEDĚLI 9/3/2014  od 14:00 hodin se 
bude konat Maškarní rej pro děti.  Děti bude odpoledním programem 

provázet šíleně tlustá princezna a český Honza. Pro všechny návštěvníky máme, kromě 
odměn pro masky a malého občerstvení, připraveno malé překvapení v podobě nové 
opony.  Vstupné je pro děti v maskách zdarma, dospělí 20Kč. 
 
Vítání občánků …. Letošní vítání občánků proběhne 1/3/2014 od 14:00hod a přivítáme 4 nové občany našich obcí. 

 
Romana Šidlová 

starostka obce 
 

 

Usnesení zastupitelstva obce Bulovka z jednání dne 

9.12.2013 od 17:00 hod.  

 

Zastupitelstvo obce po projednání: 

 

1/29-2013 Potvrzuje hlasování per rollam ze dne 

18/11/2013: ZO po  projednání schvaluje Smlouvu č. 

13151053 o poskytnutí podpory ze SFŽP ČR mezi 

SFŽP, IČ 00020729 a obcí Bulovka, IČ 00262692 a 

zmocňuje starostku k podpisu smlouvy. Pro: 6, Proti: 0, 

Zdržel se: Niedermertl, Plaček 

Pro: 7, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

2/29-2013 Potvrzuje hlasování per rollam ze dne 

18/11/2013: ZO po  projednání schvaluje Smlouvu č. 

13152563 o poskytnutí podpory ze SFŽP ČR mezi 

SFŽP, IČ 00020729 a obcí Bulovka, IČ 00262692 a 

zmocňuje starostku k podpisu smlouvy. Pro: 6, Proti: 0, 

Zdržel se: Niedermertl, Plaček 

Pro: 7, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

3/29-2013 Schvaluje Zprávu č. 28/2013 o plnění 

usnesení z 11/11/2013 a zprávy výborů. 

Pro: 7, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

4/29-2013 Schvaluje Rozpočet  obce Bulovka na rok 

2014 ve výši 9.748.000,- Kč na straně příjmů i výdajů, 

viz. příloha č. 1. 

Pro: 7, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

5/29-2013 Schvaluje Účetní závěrku obce Bulovka za 

rok 2012, Účetní závěrku Základní a mateřské školy 

Bulovka za rok 2012. 

Pro: 7, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

6/29-2013 Schvaluje Rozpočtovou změnu č.5  ve výši 

4.107.511,40 Kč na straně příjmů a výdajů, celková 

nová výše rozpočtu je 17.156.792,21 Kč na straně 

příjmů a výdajů, viz příloha č. 2. 

 Pro: 7, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

7/29-2013 Schvaluje  Rozpočtový výhled obce 

Bulovka  na období let 2014 – 2017, dle přílohy č. 3. 

Pro: 7, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

8/29-2013 Schvaluje měsíční odměny na rok 2014 

poskytované členům zastupitelstva dle §153 odst.1, zák. 

č. 128/2000 Sb., o obcích a Nařízení vlády č. 20/2009 

Sb. – nezměněny.  

Pro: 7, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

9/29-2013 Schvaluje poskytnutí peněžitého plnění na 

rok 2014 pro členy výborů, kteří nejsou členy ZO ve 

výši 450,-Kč/účast na zasedání výboru, akci výboru dle 

evidence docházky, kterou povede předseda výboru. 

Peněžité plnění bude vyplaceno jednorázově v listopadu 

2014. 

Pro: 7, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

10/29-2013 Schvaluje poskytnutí peněžitého daru na 

rok 2014 pro členy komisí, kteří nejsou členy ZO ve 

výši 450Kč/účast na zasedání komise. Peněžité dary 

budou vyplaceny jednorázově v listopadu 2014. 

Pro: 7, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

11/29-2013 ZO schvaluje odstoupení M. Valáška 

z funkce předsedy finančního výboru. 

Pro: 6 Šidlová, Pavlíková, Plaček, Niedermertl, Židuliaková, 

Šebela, Proti: 0, Zdržel se: 1 Valášek, Schváleno 

 

12/29-2013 Jmenuje do funkce předsedy finančního 

výboru J. Pavlíkovou. 

Pro: 6 Šidlová, Valášek, Plaček, Niedermertl, Šebela, 

Židuliaková, Proti: 0, Zdržel se: 1 Pavlíková 

Schváleno 

 

13/29-2013 Schvaluje uzavření smlouvy o dílo na 

zajištění zimní údržby v Arnolticích s firmou Farmy 
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Frýdlant a.s., IČ 25483323 a zmocňuje starostku 

k podpisu smlouvy. 

Místostarosta Mgr. Valášek vyloučen z hlasování. 

Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Schváleno 

 

14/29-2013 Schvaluje uzavření smlouvy o dílo na 

zajištění zimní údržby v Dolní Oldřiši s firmou Dolpek 

a.s., IČ 27063003 a zmocňuje starostku k podpisu 

smlouvy. 

Místostarosta Mgr. Valášek vyloučen z hlasování. 

Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Schváleno 

 

15/29-2013 Schvaluje pronájem p.p.č. 651/9  - orná 

půda o výměře 9 923 m
2
, 651/10 orná půda o výměře 

4 062 m
2
, 586/3 TTP o výměře 403 m

2
, 596/2 orná půda 

o výměře 7 886 m
2
, 1619/6 TTP o výměře 13 208 m

2
, 

1619/7 TTP o výměře 3 484 m
2
, 1619/8 TTP o výměře 

3 142 m
2
, 965/12 TTP 5 258 m

2
, 958/8 orná půda 4 233 

m
2
, 1329/6 TTP o výměře 9 821 m

2
, 1424/5 orná půda o 

výměře 9 097 m
2
, 1424/6 orná půda o výměře 9 097 m

2
, 

k.ú. Bulovka, p.p.č. 816/5 orná půda o výměře 9 382 

m
2
, 917/10 orná půda o výměře 14 586 m

2
, k.u. 

Arnoltice u Bulovky. Podmínky výběrového řízení: 

vyšší nabídka ceny pronájmu za 1 ha/rok, zemědělské 

využití, doba pronájmu na dobu určitou od 1/1/2014 do 

31/12/2019. Žadatel: ing. Josef Procházka, Lužická 843, 

Frýdlant, IČ 64031471.  

Doručeno 6 nabídek: 

Nabídka č. 1 Vlastimil Bartoš, Dolní Řasnice 23 – 3.300,- 

Kč na ha/rok  

Nabídka č. 2 Jaroslav Klinger, IČ 72021934 – 5.050,- Kč na 

ha/rok 

Nabídka č. 3 Lukáš Procházka, IČ 72021926 – 4.550,- Kč na 

ha/rok 

Nabídka č. 4 Jaroslav Klinger, IČ 43195326 – 4.150- Kč na 

ha/rok 

Nabídka č. 5 FKP Frýdlant s.r.o., IČ 27261883 – 3.550,- Kč 

na ha/rok 

Nabídka č. 6 Josef Procházka, IČ 64031471 – 3.150,- Kč na 

ha/rok 

ZO schvaluje pronájem  uvedených parcel nabídce č. 2 a 

zmocňuje starostku podpisu smlouvy o pronájmu. 

Místostarosta Mgr. Valášek a zastupitel Šebela vyloučeni 

z hlasování. 

Pro: 5 Šidlová, Pavlíková, Židuliaková, Plaček, Niedermertl 

Proti: 0, Zdržel se: 0, Schváleno 

 

16/29-2013 Schvaluje opravu a údržbu  traktoru Zetor 

Proxima  a ve výši 67.943,- Kč. 

Pro: 7, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

17/29-2013 Schvaluje zapojení obce Bulovka do 

přihlášky k výběru nových lokalit Agentury pro sociální 

začleňování, předložené Mikroregionem Frýdlantsko 

k 31/10/2013. 

Pro: 6 Šidlová, Plaček, Pavlíková, Šebela, Židuliaková, 

Niedermertl, Proti: 1 Valášek, Zdržel se: 0, Schváleno 

 

18/29-2013 Schvaluje prodej p.p.č. 59/2 – trvalý travní 

porost, výměra 512 m
2
, k.ú. Arnoltice u Bulovky, za 

cenu dle znaleckého posudku, který uhradí žadatel, 

správní poplatek 1.000,- Kč za vyhotovení smlouvy a 

poplatek za vklad do katastru nemovitostí, žadatel Petr a 

Jaroslava Svobodovi, Dolánky 4, 463 52 Osečná. 

Pro: 7, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

19/29-2013 Bere na vědomí: 

 Bere na vědomí informace o dalším postupu likvidaci 

odpadů v areálu bývalého teletníku č.e. 16 Arnoltice 

Pro: 7, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

 

Usnesení zastupitelstva obce Bulovka z jednání dne 

10.2.2014 od 17:00 hod.  

 

Zastupitelstvo obce po projednání: 

 

1/30-2014 Potvrzuje hlasování per rollam ze dne 

10/1/2014: ZO pověřuje člena ZO Mgr. Miroslava 

Valáška zastupováním obce na jednání valné hromady 

společnosti  Frýdlantská vodárenská společnost, a.s., IČ 

25496565, se sídlem Frýdlant, Zahradní 768, PSČ 464 

01, která se bude konat dne 16. ledna 2014 od 9:00 

hodin v zasedací místnosti frýdlantské radnice a ukládá 

starostce obce paní Romaně Šidlové zajistit vystavení 

příslušného pověření  a písemně informovat 

Frýdlantskou vodárenskou společnost, a.s. o tomto 

rozhodnutí zastupitelstva. Pro: 8, Proti:0, Zdržel se: 0 

Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

2/30-2014 Potvrzuje hlasování per rollam ze dne 

14/1/2014: ZO po  projednání schvaluje uzavření 

smlouvy na rekonstrukci střechy přístavby ZŠ mezi obcí 

Bulovka, IČ 00262692 a  J. Šebelkou, Lázně Libverda 

37, IČ 86927621 na částku  97 220Kč a zmocňuje 

starostku k podpisu smlouvy. Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 

Niedermertl, Plaček 

Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

3/30-2014 Potvrzuje hlasování per rollam ze dne 

22/1/2014: Schvaluje záměr na pronájem p.p.č. 651/9  - 

orná půda o výměře 9 923 m
2
, 651/10 orná půda o 

výměře 4 062 m
2
, 586/3 TTP o výměře 403 m

2
, 596/2 

orná půda o výměře 7 886 m
2
, 1619/6 TTP o výměře 

13 208 m
2
, 1619/7 TTP o výměře 3 484 m

2
, 1619/8 TTP 

o výměře 3 142 m
2
, 965/12 TTP 5 258 m

2
, 958/8 orná 

půda 4 233 m
2
, 1329/6 TTP o výměře 9 821 m

2
, 1424/5 

orná půda o výměře 9 097 m
2
, 1424/6 orná půda o 

výměře 9 097 m
2
, k.ú. Bulovka, p.p.č. 816/5 orná půda 

o výměře 9 382 m
2
, 917/10 orná půda o výměře 14 586 

m
2
, k.u. Arnoltice u Bulovky. Podmínky výběrového 

řízení: vyšší nabídka ceny pronájmu za 1 ha/rok, 

zemědělské využití, doba pronájmu na dobu určitou od 

1/1/2014 do 31/12/2019, zájemce o pronájem je 

povinen složit kauci ve výši  3 000Kč na účet 

pronajímatele č. 2925461/0100 nebo do pokladny OÚ, 

kauce bude neúspěšným zájemcům o pronájem vrácena 

do 7 dnů od výběru nájemce na bankovní účet nebo 

hotově z pokladny OÚ, při odstoupení zájemce od 

nabídky  kauce zůstává pronajímateli.  Pro: 6, Proti: 0, 

Zdržel se: Šebela, Valášek 

Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno  
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4/30-2014 Schvaluje Zprávu č. 29/2013 o plnění 

usnesení z 9/12/2013 a zprávy výborů. 

Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

5/30-2014 Bere na vědomí  Rozpočtovou změnu č. 

6/2013  ve výši 3 645 131 Kč na straně příjmů a výdajů, 

celková nová výše rozpočtu je 20 801 923 Kč na straně 

příjmů a výdajů, viz příloha č. 1 

Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

6/30-2014 Bere na vědomí Inventarizační zprávu za 

rok 2013, schvaluje vyřazení majetku  (DHM, DDHM) 

v celkové hodnotě 737 766Kč a bere na vědomí  

zařazení majetku v celkové hodnotě 12 414 920Kč. 

Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

7/30-2014 Schvaluje  Rozpočtovou změnu č. 1/2014  

ve výši  146 070Kč na straně příjmů a výdajů, celková 

nová výše rozpočtu je 9 894 070 Kč na straně příjmů a 

výdajů, viz příloha č. 2 

Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno  

 

8/30-2014 Schvaluje podání  Žádosti o příspěvek na 

vytvoření pracovní příležitosti  v rámci VPP 

prostřednictvím ÚP Liberec a zmocňuje starostku 

k podpisu smlouvy s ÚP Liberec. 

Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

9/30-2014 Schvaluje nákup nových divadelních 

textilií a opony včetně pojezdu v částce 61 023Kč bez 

DPH od firmy Divadelní Služby Plzeň s.r.o., Sukova 

26, 301 00  Plzeň, IČ 291 22 651 a zmocňuje starostku 

k potvrzení cenové nabídky a objednávky a podpisu 

smlouvy o dílo. 

Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

10/30-2014 Schvaluje vyhlášení výběrového řízení na 

dodavatele akce „Výměna části výplní otvorů na 

objektu č.p. 90 Arnoltice“, dle projektové dokumentace 

„Výměna části výplní otvorů na objektu č.p. 90 

Arnoltice „ zpracovaná Z. Melicharem ml. – projekce, 

IČ 8701575.  

Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

11/30-2014 Schvaluje Hodnotící  komisi na výběr 

dodavatele akce „ Výměna část otvorů na objektu č.p. 

90 Arnoltice“ ve složení: Židuliaková ml. Niedermertl , 

Pavlíková. 

 Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

12/30-2014 Schvaluje vyhlášení výběrového řízení na 

dodavatele akce „Výměna části výplní otvorů na 

objektu č.p. 19 Arnoltice“, dle projektové dokumentace 

„Výměna části výplní otvorů na objektu č.p. 19 

Arnoltice „ zpracovaná Z. Melicharem ml. – projekce, 

IČ 8701575.  

Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

13/30-2014 Schvaluje výběrovou komisi na výběr 

dodavatele akce „ Výměna část otvorů na objektu č.p. 

19 Arnoltice“ ve složení: Židuliaková ml. Niedermertl , 

Pavlíková. 

 Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

14/30-2014 Schvaluje vyhlášení výběrového řízení na 

nájemníka bytu v budově č.p. 90 Arnoltice, velikost 

bytu 2+1,  výměra dle skutečného stavu po 

rekonstrukci, cca 64m
2
, nájemné 50Kč/1m

2
 podlahové 

plochy,  záloha na vytápění 1.000,-Kč/měs., záloha na 

vodné 500,-Kč/měs., záloha na čištění komínu a 

likvidaci odpadní vody 100,-Kč/měs., záloha na  

vybavovací předměty 180,-Kč/měs., složení kauce ve 

výši 3násobku měsíčního nájemného před podpisem 

smlouvy, doložení schopnosti řádně a včas hradit 

nájemné a poskytované služby, preference uzavření 

smlouvy s nájemce s trvalým pobytem na území obce, 

uhrazení všech místních poplatků v obci, uzavření 

nájemní smlouvy na dobu určitou 1 roku s možností 

prodlužování smlouvy 

Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

15/30-2014 Schvaluje Hodnotící komisi na nájemníka 

bytu v budově č.p.90, Arnoltice v následujícím složení:  

Židuliaková ml. Niedermertl, Šebela. 

Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

16/30-2014 Schvaluje vyhlášení záměru na prodej 

nemovitosti č.p. 279, st.  č. 273, 4, 2814/2, 1108/2, 

1111/2 část kú Bulovka obec Bulovka za následujících 

podmínek:  , za cenu dle znaleckého posudku, který 

uhradí žadatel, správní poplatek 1.000,- Kč za 

vyhotovení smlouvy a poplatek za vklad do katastru 

nemovitostí. 

Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

17/30-2014 Schvaluje vyhlášení záměru na prodej 

pozemků st.p.č. 262, p.p.č. 1111/2 část, , 3, 2 kú 

Bulovka obec Bulovka za následujících podmínek:  , za 

cenu dle znaleckého posudku, který uhradí žadatel, 

správní poplatek 1.000,- Kč za vyhotovení smlouvy a 

poplatek za vklad do katastru nemovitostí. 

Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

18/30-2014 Schvaluje  směnu  pozemku p.p.č. 2687/6 

– ostatní komunikace v majetku obce za část pozemku 

č. 2248/8 – ostatní komunikace, dle přiloženého 

Geometrického plánu č. 376-1151/2013,  v majetku 

Vlastislava Jukla, žadatel se zavazuje uhradit rozdíl v 

ceně dle znaleckého posudku, který hradí žadatel, 

poplatek 1.000,- Kč za vyhotovení smlouvy a poplatek 

za vklad do katastru nemovitostí, žadatel Vlastislav 

Jukl, Bulovka 135, a zmocňuje starostku k podpisu 

smlouvy. 

Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

19/30-2014 Schvaluje prodej p.p.č. 140, k.u. Arnoltice,  

zastavěná plocha, nádvoří, výměra 155 m
2
, za cenu dle 

znaleckého posudku, který uhradí žadatel, správní 

poplatek 1.000,- Kč za vyhotovení smlouvy a poplatek 

za vklad do katastru nemovitostí, žadatel Jana 

Řeháková, Arnoltice 99, a zmocňuje starostku obce 

k podpisu smlouvy. 

Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

20/30-2014 Schvaluje vyhlášení záměru na 

pronájem/pacht  p.p.č. 2687, ostatní plocha a 

komunikace o výměře 3332m
2
 . Podmínky pronájmu:  
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vyšší nabídka ceny pronájmu za 1 ha/rok, zemědělské 

využití, doba pronájmu na dobu určitou od 1/1/2014 do 

31/12/2019. zájemce o pronájem je povinen složit kauci 

ve výši  3 000Kč na účet pronajímatele č. 

2925461/0100 nebo do pokladny OÚ, kauce bude 

neúspěšným zájemcům o pronájem vrácena do 7 dnů od 

výběru nájemce na bankovní účet nebo hotově 

z pokladny OÚ, při odstoupení zájemce od nabídky  

kauce zůstává pronajímateli. 

Pro: 1 Jenčová, Proti: 2 Šebela, Niedermertl, Šidlová 

Zdržel se: 1 Pavlíková,  Neschváleno 

 

21/30-2014 Zastupitelstvo obce souhlasí se změnou 

stanov společnosti Frýdlantská vodárenská společnost, 

a.s. 

1. v §9 článek 4), kdy bude omezení hlasovacích práv 

akcionářů na valné hromadě 1/18 bez ohledu na výši 

obchodního podílu; 

2. v §16 článek 5), kdy dojde ke snížení hranice souhlasu 

alespoň 4/5 hlasů všech akcionářů na 2/3 hlasů všech 

akcionářů. 

a ukládá svému zástupci na valné hromadě Frýdlantské 

vodárenské společnosti, a.s. tuto změnu stanov 

podpořit.    

Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

22/30-2014 Zastupitelstvo obce souhlasí se zástavou 

akcií Frýdlantské vodárenské společnosti, a.s. 

emitovaných ke dni rozhodnutí zastupitelstva pro 

potřeby bankovní záruky dle vítězné nabídky v rámci 

výběrového řízení „Bankovní záruka a úvěr pro 

Frýdlantskou vodárenskou společnost, a.s.“      

Pro: 4, Proti: 1 Niedermertl, Zdržel se: 0, Neschváleno 

 

23/30-2014 Zastupitelstvo obce souhlasí se zástavou 

akcií Frýdlantské vodárenské společnosti, a.s. v držení obce 

Bulovka a emitovaných ke dni rozhodnutí zastupitelstva pro 

potřeby bankovní záruky dle vítězné nabídky v rámci 

výběrového řízení „Bankovní záruka a úvěr pro 

Frýdlantskou vodárenskou společnost, a.s.“. 

Pro: 0, Proti: 5, Zdržel se: 0, Neschváleno 

 

24/30-2014 Zastupitelstvo obce souhlasí s navýšením 

základního kapitálu FVS a.s. o  13 225 000Kč úpisem 

akcií ve jmenovité hodnotě 115 000Kč následovně v 

počtu 57 ks – město Frýdlant,  22 ks – město Hejnice, 

21 ks – město Nové Město pod Smrkem, 13 ks – město 

Raspenava, 2 ks – obec  Krásný Les. 

Pro: 4, Proti: 1 Šebela, Zdržel se: 0,  Neschváleno 

 

25/30-2014 Zastupitelstvo obce pověřuje člena 

zastupitelstva obce paní Romanu Šidlovou 

zastupováním obce na jednání řádné valné hromady 

společnosti Frýdlantská vodárenská společnost, a.s., IČ 

25496565, se sídlem Frýdlant, Zahradní 768, PSČ 464 

01, která se bude konat dne 27. února 2014 od 9:00 

hodin v zasedací místnosti frýdlantské radnice a ukládá 

starostce obce zajistit vystavení příslušného pověření  a 

písmeně informovat Frýdlantskou vodárenskou 

společnost, a.s. o tomto rozhodnutí zastupitelstva. 

Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

26/30-2014 Zastupitelstvo obce souhlasí 

s uspořádáním jedné RZ Rallye Lužické Hory na 

katastru obce v rozsahu dle přiložené mapy. 

Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

27/30-2014 Zastupitelstvo obce souhlasí s působením 

MAS Mikroregionu Frýdlantsko na svém území v 

období 2014-20.  

Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 

 

 

28/30-2014 Bere na vědomí: 

 Bere na vědomí informace o dalším postupu 

likvidaci odpadů v areálu bývalého teletníku č.e. 16 

Arnoltice  - odvoz cca 4 500 t z areálu do konce 

června 2014 a usnesení zastupitelstva LK č. 

33/14/ZK -  Souhlas ZLK s realizací náhradního 

výkonu rozhodnutí  ČIŽP  - přijetí závazku 

k závaznému rozhodnutí  za povinného Nisa 

Recycling, IČ 15270866 

 Podání  Žádosti o dotaci na přestavbu části objektu 

MŠ (býv. Malex) na 4 malometrážní bezbariérové 

byty. 

 Pronájem p.p.č. 651/9  - orná půda o výměře 9 923 

m
2
, 651/10 orná půda o výměře 4 062 m

2
, 586/3 

TTP o výměře 403 m
2
, 596/2 orná půda o výměře 

7 886 m
2
, 1619/6 TTP o výměře 13 208 m

2
, 1619/7 

TTP o výměře 3 484 m
2
, 1619/8 TTP o výměře 

3 142 m
2
, 965/12 TTP 5 258 m

2
, 958/8 orná půda 

4 233 m
2
, 1329/6 TTP o výměře 9 821 m

2
, 1424/5 

orná půda o výměře 9 097 m
2
, 1424/6 orná půda o 

výměře 9 097 m
2
, k.ú. Bulovka, p.p.č. 816/5 orná 

půda o výměře 9 382 m
2
, 917/10 orná půda o 

výměře 14 586 m
2
, k.u. Arnoltice u Bulovky. 

Podmínky výběrového řízení: vyšší nabídka ceny 

pronájmu za 1 ha/rok, zemědělské využití, doba 

pronájmu na dobu určitou od 1/1/2014 do 

31/12/2019, zájemce o pronájem je povinen složit 

kauci ve výši  3 000Kč na účet pronajímatele č. 

2925461/0100 nebo do pokladny OÚ, kauce bude 

neúspěšným zájemcům o pronájem vrácena do 7 

dnů od výběru nájemce na bankovní účet nebo 

hotově z pokladny OÚ, při odstoupení zájemce od 

nabídky  kauce zůstává pronajímateli. 

 Nabídka č. 1 Farmy FKP IČ 27261823 cenová 

nabídka 5800,- Kč ha/rok 

 Nabídka č. 2 Farma Bartoš IČ 72061715 cenová 

nabídka 4010,- Kč ha/rok 

Hlasování proběhne per-rollam 11.2.2014. 

 

Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Schváleno 
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TJ SOKOL BULOVKA INFORMUJE 

 

 

 

Dne 25.ledna 2014 proběhla v klubovně TJ Sokol Bulovka výroční členská schůze, které se zúčastnila i starostka obce 

paní Šidlová. 

Po zahájení schůze a přivítání hosta předložil předseda TJ svoji  

Zprávu 

za rok 2013 s nástinem činnosti na rok 2014 takto : 

 

Scházíme se po roce od volební výroční schůze.Pokud si ještě vzpomenete, tak 16.února loňského roku došlo ke  

změnám v obsazení členů výboru,kteří vám dnes složí účty ze své činnosti. 

Rok 2013 začal v oddílu kopané výroční členskou schůzí, která se konala v klubovně oddílu dne 16.2.2013. Byl to rok 

volební a tak po provedení tajné volby vzešel ze „schůze“ nový výbor, který po samostatném jednání začal pracovat ve 

složení : JUDr.Petr Dušek-předseda oddílu, Milan Konštiak-místopředseda, Miroslav Zajíček-jednatel,Petra Jeřábková-

hospodářka a Jan Jukl,Jindřich Lengál a Vladimír Zbořil jako členové bez funkcí. 
 

Jen na okraj, v listopadu loňského roku rezignoval na svoji funkci člena výboru pan Milan Konštiak.Na výborové 

schůzi jsme řešili, jestli budeme na dnešní schůzi doplňovat výbor o tohoto jednoho člena .Dospěli jsme k usnesení, že 

vzhledem k tomu, že následující rok 2015 bude volební,tak výbor doplňovat nebudeme a „dojedeme“ volební období v 

šesti členech výboru.Stanovy to umožňují. 
 

Na úvod své zprávy vyslovuji touto cestou opětovně poděkování předchozímu výboru za jeho práci. Právě jeho 

členové, V.Hegr,M.Pivrnec,V.Šebela,M.Cerman i staronoví M.Konštiak, P,.Jeřábková, M.Zajíček a samotní hráči 

odvedli obrovský kus práce s výsledkem, že TJ Sokol Bulovka postoupil do I.B.třídy,což v minulosti u nás v obci nikdy 

nebylo.Je třeba si také uvědomit, že bez kvalitního zázemí se fotbal nedá hrát, a proto vyslovuji zvláštní poděkování 

V.Hegrovi a F.Hofmanovi za jejich nedocenitelnou práci při přípravě hřiště před i po každém utkání a P.Zajíčkové za 

její práci v naší klubovně.Nemá to s námi vůbec lehké, to mi věřte. ! 

Samozřejmě se na práci v TJ Sokol Bulovka podílí i řada dalších lidí, takže abych na někoho nezapomněl tak.....děkuji 

vám všem za vaši práci pro oddíl a reprezentaci jak oddílu, tak i obce. 

Novému výboru v podstatě nezbylo nic jiného, než na práci minulého výboru plynule navázat a pokusit se v nové 

soutěži udělat maximum dobrých výsledků. 

Vím, že k jednotlivých družstvům budou hovořit jejich trenéři,ale dovolte mi alespoň několik poznámek z mého 

pohledu. 
 

„A“ družstvo: 

Snad k dobrým výsledkům pomohla i provedená zimní příprava,která poprvé proběhla v délce třech dní v chatě na 

„Albrechťáku“.Kromě vyhodnocení dosud odehraných utkání v podzimu se trenér K.Pantůček zaměřil nejen na teorii, 

ale zejména na fyzickou přípravu hráčů včetně nácviku jednotlivých herních variant.Součástí přípravy byla i 

rehabilitace, kterou jsme si všichni doslova užili ve welnessu hotelu Antonie ve Frýdlantu. Ještě se sluší poděkovat paní 

Božence Juklové a Vítkovi Drahoňovskému, kteří se starali na chatě o veškerý servis pro hráče i realizační tým. 
 

Součástí zimní přípravy byla i odehraná tři přípravná utkání. V tom prvním proti H.Řasnici jsme vyhráli 4:0, ve druhém 

proti Habarticím jsme vyhráli 2:1 a ve třetím na umělé trávě v Doubí jsme porazili Hejnice A v poměrů 1:0.  

Mužstvo TJ Sokol Bulovka „A“ obsadilo po odehrání podzimního kola 2013 ze 14 mužstev 4.místo se ziskem 23 bodů 

a aktivním skorem 23:17.Kdo z vás viděl hrát kluky doma nebo venku tak musí potvrdit, že některá utkání se nám 

opravdu povedla.Pravdou také je, že některá utkání jsme nezvládli.I to se však stává a u nováčka soutěže se to mnohdy i 

očekává. 

Jarní část kopané začíná 16. kolem 23.3.2014 (sobota)a hrajeme doma proti Nové Vsi od 14.hodin.Soutěž ukončíme 

15.kolem dne 16.6.2014(sobota) od 17.00 hodin v Bílé.  
 

„B“ družstvo 

Naše „béčko“ v podzimní části 2013 III.třídy se udrželo na 7.místě ze 14 družstev se 16 body a pasivním skore 26:40. 

Pořád je v nás víra , že úroveň jejich hry se postupně zvedne. 

„Béčko“ začíná 16. kolem dne 22.3.2014(neděle) od 15.hodin doma proti Habarticích a končí 15.kolem dne 

14.6.2014(sobota) od 17 hodin v Oldřichově v Hájích. 
 

 

„dorost“ 
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U dorostu si ceníme hlavně jejich snahu hrát tak, aby i jejich výkon směřoval nahoru.Snažíme se jim zajistit i materiální 

základnu.V této věci nám velice pomohl ing.Milan Maryška, který nám přes Nadační fond VEOLIA zajistil dotaci pro 

dorostence na jejich činnost ve výši 23.000,-Kč. Nadační fond VEOLIA je firemním nadačním fondem,který se od 

svého vzniku v roce 2003 věnuje“nadání“ pro různé účely.Tento fond byl zřízený společností VEOLIA VODA Česká 

republika a.s. se sídlem v Pařížské ulici č.11 v Praze.Touto cestou opět vyslovuji poděkování jak nadačnímu fondu, tak 

zejména ing.Maryškovi, bez jehož pomoci bychom dotaci neobdrželi. 

Družstvo dorostu v Okresním přeboru na podzim 2013 obsadilo 7.místo z 11 družstev se 13 body a pasivním skore 

22:6. 

Dorostenci začínají jaro 2014 svým 16 kolem dne 5.4.2014(neděle) od 11.30hodin doma proti Bílému Kostelu a končí 

15 kolem dne 14.6.2014(sobota) od 16. hodin v Hodkovicích. 

Dorostence bude na jaře nasazovat do utkání AB podstatně více, než v podzimním kole. 
 

Takže výsledky nejsou špatné, ještě tak úspěšně ukončit i letní část soutěží, po kterých se uvidí, kam bude fotbal na 

Bulovce směřovat. 

Je to čím dál těžší, už i vzhledem k tomu, že je stále těžší obsadit v určených termínech hráče tak, abychom si nejen 

doma, ale i venku neudělali ostudu nějakým hanebným přídělem branek. 

TJ Sokol Bulovka se v loňském roce podílel na organizaci a zajištění pálení čarodějnic,a to dne 30.dubna 2013 s dobrou 

zábavou, občerstvením a a repro hudbu.Touto cestou děkuji naší obci, že nám opětovně poskytla palivo na vytvoření 

hranice,na které symbolicky spálíme vše špatné,co nás obklopuje, a že toho je , stačí se jen pozorně dívat kolem sebe.  

Dětský den byl organizován společně s bulovskými hasiči, na velikonoční zábavě se kromě nás a hasičů podílel i 

SPOZ. 
 

 

Teď něco málo k největší akci na našem sportovním areálu na podzim 2013.Dobře víte, o čem chci mluvit.  

Takže.......... JAK JSME SE DALI DO DÍLA S ODVODNĚNÍM HŘIŠTĚ. 
 

Na úvod svého krátkého příspěvku děkuji představitelům naší obce za materiální pomoc na níže uvedeném díle.Vážíme 

si toho, že „obec“ se i nadále stará o spolkový život. 

….... a teď k tomu avizovanému „dílu“........ 

Den 16.listopadu roku 2013 se určitě zapíše do dějin našeho fotbalového klubu.Proč? Po mnoha letech, (snad i po 

patnácti-dvaceti letech ?) jenom přání, něco s tím udělat , to znamená odvodnit bulovské hřiště ,se nám to konečně 

povedlo. 

Veškerou organizaci jsem si vzal na sebe, financování proběhlo z rozpočtu obce v kolonce TJ Sokol Bulovka,takže 

kamenivo, geotextilie,drenážní trubky atd.jsem měl na hřišti před zahájením výkopových prací. 

Brigádu svolal Míra Zajíček na sobotu, toho 16.listopadu, ale nikdo z příchozích brigádníků nečekal, co jsme na ně 

mimo brigády na hřišti ještě připravili! Na Humrichu nám totiž zůstala rozdělaná práce s úklidem lesa po kácení,takže 

15 sokolíků jsem odvezl postupně do lesa s nezbytnou dávkou optimismu i pitiva a se slovy......až bude hotovo,tak mi 

zavolejte o odvoz........jsem je v lese zanechal.A to ještě museli jít velký kus pěšky na místo ,protože jsem se podle 

předchozí zkušenosti i domníval,že panelka na Šemberku je i nadále v části nesjízdná.Volali mi skutečně po provedené 

práci.Za odměnu jsem jim ušetřil asi kilometr chůze a přijel jsem pro ně až na místo. 

Mezitím druhá část sokolíků(16 lidí) tvrdě pracovala na hřišti. 

Zasponzoroval jsem náš klub několika tisíci korunami českými za provoz bagru a šlo to skoro samo.Ještě že můj 

společník ve firmě má šikovného syna Tomáše, v našem případě bagristu.Hřiště bylo rozryté jako od obrovského 

krtka,ale účel je splněný.Bagrista bagroval a utvořená rýha se okamžitě plnila spodní vodou.Až teď bylo vidět,proč nám 

hřiště ne a ne vysychat.Byl by to hezký rybník uprostřed obce.Podle pamětníka Franty Hofmana bylo kdysi dávno na 

místě dnešního hřiště kukuřičné pole.Kukuřice musela růst opravdu jako z vody. 

Dílo je hotovo a teď jen čekáme, co příroda a pánové Hegr a Hofman zejména se hřištěm udělají tak, abychom na něm 

mohli co nejdříve hrát.Pro jistotu máme zajištěno na několik jarních kol hřiště v Habarticích pro“áčko“.  

Hřiště v Arnolticích pro „béčko“ a dorost dáme na jaře do pořádku tak, aby prošlo . 

Pasport hřiště na Bulovce je hotový,ale dosud se k nám komise nedostavila k jeho odsouhlasení.Zde ale žádný problém 

neočekávám. 

V letošním roce v červenci ještě zorganizujeme soutěž O pohár TJ Sokol Bulovka a tím uzavřeme jarní část soutěže.  

V nejbližší době nás čekají zejména administrativní úkony, a to obnova členství ve FAČR pro všechny naše 

členy,úhrada členských příspěvků na FAČR,soupiska družstev atd.Určitě se do konce února nebudeme nudit. 
 

 

V roce 2014 nás kromě účastí v soutěžích čeká uspořádání velikonoční zábavy,pálení čarodějnic,dětského dne. Tak 

jako v roce 2013, tak i letos uspořádáme turnaj O pohár TJ Sokol Bulovka, který proběhne dne 21.6.2014.Z dalších akcí 

konečně umístíme na hřišti vývěsní skříňku a obci jsme přislíbili naši pomoc přes odborníky(elektrikář,zedník,instalater 

atp.) z řad členů TJ pro případné stavební práce na budově SDH+TJ. 
 

Takže co závěrem: Ještě jednou poděkování za práci vám všem,pro výbor pevné nervy a pevné zdraví do roku 2014. 
 

V Bulovce dne 25.1.2014       JUDr.Petr Dušek-předseda TJ Sokol Bulovka 
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 S b o r  d o b r o v o l n ý c h  h a s i č ů B U L O V K A 

 

Sbor dobrovolných hasičů Bulovka zahájil rok 2014 svojí tradiční Výroční členskou schůzí. 

Starostka SDH Bulovka paní Kolesová po seznámení s programem a přivítáním hostů naší 

schůze, a to starostky obce paní Šidlové a za okrsek SDH paní Stříbrné přednesla svojí  
 

 

Zprávu o činnosti SDH Bulovka za rok 2013 

 

…...................Máme za sebou rok 2013,který se nám jako hasičům celkem vydařil.Společně s velitelem jsme se 

zúčastnili všech jednání ať už na okrsku ve Frýdlantě nebo na OSH v Liberci.O výsledcích jednání jsme Vás průběžně 

informovali na výborových schůzích. 
 

Dalším příspěvkem jako obvykle budou finance, i letos bez stížnosti na tu bídu v republice a proto rovnou k číslům.  

V roce 2013 bylo v rozpočtu obce počítáno na SDH Bulovka s částkou 156.000,-Kč.  

Po provedení rozpočtových změn v rámci rozpočtu obce bylo na rok 2013 počítáno(po úspoře z roku 2012) s částkou 

249.000 Kč. Podle našich výpočtů máme za rok 2013 ušetřeno cca 68.000,-Kč. Tato částka by měla být převedena do 

roku 2014 do naší položky v rozpočtu obce, takže náš rozpočet na rok 2014 by měl být ve výši 214.000,-Kč. 

I nadále se snažíme co nejvíce šetřit každou korunu na složení akontace na koupi nového hasičského vozu ,který v 

tomto Sboru opravdu chybí.To je však pořád dokola. O technice bude ve své zprávě obsáhleji hovořit velitel jednotky 

JUDr.Dušek . 

Z našeho rozpočtu v položce OBCE se hradí zejména elektrická energie,pevná paliva,pohonné hmoty a maziva, opravy 

a udržování,věcné dary, jako jsou poháry na pořádaní soutěže,dlouhodobý hmotný majetek ,prádlo a boty a příspěvek 

na činnost. 

A ted něco málo k soutěžím.Děvčata se v roce 2013 zúčastnila 13 soutěží ,ze kterých dovezla další sbírku 12 kusů 

pohárů.K upřesnění uvedu, že za 1 místo dovezla 7 

pohárů a za 2 místo dovezla 5 pohárů .Takže na bedně 12x a ten 13 závod byla liga v Raspenavě, kde děvčata obsadila 

7 místo. To nejlepší a nejpodstatnější je, že v roce 2013 jsme obhájili 1.místo v Superpoháru,což je naprosto 

skvělé,protože konkurence nám roste.K nahlédnutí máte na stole tabulku. 
 

Muži tento rok zaháleli .Z důvodu jejich nedostatečného počtu na soutěže nejezdili.Ono bez treninku to nejde a muži se 

soutřeďují zejména na výjezdy k požárům a mimořádným událostem. 

V roce 2013 jsme byli jako hasiči nápomocni jako požární hlidka na společenských akcích ,a to v celkovém počtu 4 

akcí .Dále jsme se jako hasiči prezentovali na společenském sále v Bulovce na obecní akci, která v sobě zahrnovala 

setkání důchodců.Mimo to jsme prováděli v celé obci dohled nad požární bezpečností při pořádání „pálení čarodějnic „ 

.Již tradičně jsme se účastnili se svojí prezentací činnosti hasičů na dětském dni.  

K dnešnímu dni máme v našem Sboru 27 členů.K členské základně ,k činnosti výjezdové jednotky a k účasti u požárů 

Vám bude referovat velitel jednotky JUDr. Dušek. 

Myslím si ,že jsem na nic nezapomněla. Chci vám všem moc poděkovat za aktivitu v tomto Sboru a také nám všem 

chci popřát do nového roku ,abychom nezaháleli a vrhli se vší silou do další práce a dělali tak dobré jméno nejen 

hasičům ,ale i naší obci. 
 

V Bulovce dne 10.1.2014 

Kolesová Jana -starostka SDH 

 

 

Na zprávu starostky Sboru navázal se svým příspěvkem velitel JPO, ve kterém předložil zúčastněným  
 

 

Zprávu velitele jednotky požární ochrany V - SDH Bulovka za rok 2013 

 

Za rok 2013 jsme měli celkem 18 výjezdů k mimořádným událostem na území naší obce. 

Rok 2013 pro nás jako hasiče začal prvním výjezdem dne 12.ledna k utopenému osobnímu automobilu na návsi. Další 

výjezd, tentokrát k požáru byl 8.února,kdy jsme se podíleli na likvidaci požáru komínového tělesa na bulovském statku. 

Koncem měsíce, přesně 23.února jsme jeli uhasit hořící kontejner u bytovek u statku.Někteří občané zde bydlící jsou 

naprosto nepoučitelní, ne a ne pochopit, že horký popel do odpadu nepatří.S radostí se na nás dívali z oken, byla to pro 

ně zábava.Pro nás už tak ne, protože zrovna byl mráz a dost sněhu. 

V dubnu jsme pro změnu hasili požár louky naproti p.,Juklovi, a to ze stejné příčiny, opět horký popel na nelegální 

skládce. 

V období od 1.června do 8.června byla několikrát vyhlášena povodňová aktivita od 1.až po 3.stupeň.Prostě naše potoky 

opět hrozily vylitím.Naštěstí se voda držela v korytě potoků a mimo čerpání vody z traktorky v Arnolticích byl klid.S 
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krátkou přestávkou byla „povodeňová aktivita “ vyhlášena od 25.června až do 30.července.V tomto období jsme se 

nenudili,vody bylo dost. 

V průběhu“povodňové aktivity“ jsme 8.června navíc odstraňovali strom z komunikace na horní Bulovce.  

Když pominu 2 výjezdy na čištění kanalizace(21.9. č.4 Arnoltice p.Daňo a 26.9.před obecním úřadem),tak do konce 

roku 2013 byl již klid. 

Celkem jsme na výjezdech strávili 520 hodin, což zrovna málo není. 

Teď několik informací k výjezdové jednotce. 
 

Vzhledem k obdržené dotaci od kraje v částce 66.000,-Kč jsme konečně doplnili výstroj pro všech 9 členů výjezdové 

jednotky.Navíc jsme zakoupili i radiostanici ,která je svým dosahem určena pro spojení se všemi jednotkami, které se 

zúčasňují zásahu v našem katastrálním území.Dále máme zakoupené i kalové čerpadlo GTP80/HY80 a dva nové 

přejezdy. Z drobností jsme z dotace ještě pořídili několik hadic a sací koš. 

Takže z dotace od obce i kraje máme výjezdovou jednotku vybavenou výstrojí i výzbrojí. 

Horší to je s dopravním prostředkem, což je již několik let moje „oblíbené téma.“(bohužel). 
 

V roce 2013 jsem musel celkem ve čtyřech případech na HZS nahlásit ,že jednotka není schopna výjezdu pro špatný 

technický stav vozidla.AVIA je jeden šrot, držený jenom silou a RTO druhý šrot(ten jsme ale sami chtěli,protože se 

jedná o cisternu)..Ale i za tyto šroty díky. 

Letošní rok 2014 jsme opět zahájili „nevýjezdem“,v obou vozidlech nám jaksi baterie řekly 

“ A DOST“, navíc v AVII všechna vloni opravená těsnění prosakují, a to je všude Fridex a auto je v teple.Prostě 

vozidla jsou za zenitem svého bytí. 
 

Opět tedy stojíme před problémem dopravního prostředku pro hasiče.V minulosti jsme projednávali mnohé varianty od 

CASky až po 9 místné vozidlo.Jak to tak vypadá,nezbyde nám nic jiného, než že OPĚTOVNĚ navrhneme 

zastupitelstvu obce zakoupení hasičského vozidla, v našem případě vzhledem k umístění našich obcí variantu 

cisternového vozidla. 

To je však budoucnost, v současnosti řešíme situaci nákupem autobaterií a opravou všech netěsností v AVII. 
 

 

Další problém, který se váže k výjezdové jednotce je stav požárních stříkaček.I když jsou letité, tak jejich výrobci snad 

počítali se špatnou ekonomickou situací republiky na mnoho desítek let dopředu.Stříkačky drží, i když i na nich 

musíme letos zapracovat. 

Jen tak na okraj sdělení.............V loňském roce se podařilo získat dotaci pro fotbalisty od společnosti VEOLIA a když 

jsem byl dotaci vloni přebírat,tak jsem se zmínil i o hasičích.A ejhle, v následujích 2 měsících budu žádat o dotaci na 

požární stříkačku,snad to tedy dopadne. 

Co závěrem ? 

Naše poděkování patří zastupitelům naší obce,že i z toho mála rozpočtových prostředků nám na naši přímou činnost, to 

je na výstroj jednotky a spolkový život přispívají. 

Moje osobní poděkování patří všem hasičům i hasičkám za jejich činnost ve Sboru a vzornou reprezentaci hasičů i 

obce. 
 

 

V Bulovce dne 14.1.2014        JUDr.Petr Dušek-velitel JPO V 
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Informace k dani z nabytí nemovitých věcí 
20. prosince 2013 

Dnem 1. ledna 2014 vstoupí v účinnost zákonné opatření Senátu č. 340/2013 Sb., o dani z nabytí nemovitých věcí, v 

platném znění ( dále jen „zákonné opatření“), kterým je nahrazena stávající daň z převodu nemovitostí upravená 

zákonem č. 357/1992 Sb., o dani dědické, dani darovací a dani z převodu nemovitostí, ve znění pozdějších předpisů ( 

dále jen„zákon č. 357/1992 Sb.“), daní z nabytí nemovitých věcí. 

Jedná se o zcela novou daň s odlišným právním režimem oproti dani z převodu nemovitostí. 

Z toho důvodu n e l z e daňové tiskopisy k podání přiznání k dani z převodu nemovitostí pro podání přiznání k 

dani z nabytí nemovitých věcí použít a jsou zpracovávány nové formuláře-tiskopisy daňových přiznání 

odpovídajících nové úpravě. 

S ohledem na komplikovaný legislativní proces při schvalování nového právního předpisu Parlamentem ČR, při kterém 

došlo ke schválení výše uvedeného zákonného opatření až dne 27.11.2013, došlo ke značnému zdržení při přípravě a 

následně i tisku daných tiskopisů. 

Tyto tiskopisy proto nemohou být na finančních úřadech již 1. ledna 2014, ale budou k dispozici cca od poloviny 

února 2014. Od počátku ledna budou dostupné pro daňovou veřejnost a poplatníky v elektronické podobě na 

webových stránkách Ministerstva financí a Finanční správy ČR. 

Ministerstvo financí upozorňuje, že dle § 32 zákonného opatření, je poplatník povinen podat daňové přiznání k dani z 

nabytí nemovitých věcí nejpozději do konce třetího kalendářního měsíce následujícího po měsíci, v němž byl proveden 

vklad vlastnického práva do katastru nemovitostí, a to pro případy nabytí vlastnického práva k nemovitým věcem po 

1.1.2014. 

První lhůta pro podání daňového přiznání k dani z nabytí nemovitých věcí proto končí 30.4.2014. 

U daňových povinností vzniklých z titulu změny vlastnického práva k nemovitostem přede dne nabytí účinnosti 

zákonného opatření, tj. do 31.12.2013 (včetně) se nadále postupuje podle zákona č. 357/1992 Sb. Z uvedeného vyplývá, 

že pokud by právní účinky vkladu vlastnického práva do katastru nemovitostí vznikly do 31.12.2013, byť katastrální 

úřad rozhodl o provedení vkladu až po 1.1.2014, podléhá tato změna vlastnického práva k nemovitosti nadále režimu 

zákona č. 357/1992 Sb. a poplatník pro podání přiznání použije stávající formulář, který je k dispozici v tištěné podobě 

na všech finančních úřadech či v elektronické podobě na webových stránkách Ministerstva financí a Finanční správy. 
 

 

 

Co se změní u daně z převodu nemovitostípo 1. 1. 2014? 
Změny budou i u danědědické a darovací.  

Tisková zpráva 
20. prosince 2013 

Ing. Petra Petlachová, tisková mluvčí Samostatný odbor komunikace a mezinárodních vztahů Sazba daně z převodu 

nemovitostí – po 1.1.2014 nově "daně z nabytí nemovitých věcí" – se nemění, zůstává ve výši 4 % ze základu daně. 

Změní se však způsob stanovení základu daně, který vychází z tzv. "nabývací hodnoty".  

U převážné většiny kupních či směnných smluv se tato nabývací hodnota stanoví porovnáním sjednané (kupní) ceny a 

srovnávací daňové hodnoty. Vyšší z nich je nabývací hodnotou, od které se odvíjí základ daně a vypočítává daň. 

Srovnávací daňová hodnota je buď částka odpovídající 75 % tzv. "směrné hodnoty" nebo částka odpovídající 75 

% zjištěné ceny (podle znaleckého posudku). 

Pro určení nabývací hodnoty nejběžněji převáděných nemovitých věcí (rodinné domy, rekreační objekty, garáže, 

pozemky, jejichž součástí jsou tyto stavby nebo s nimi tvoří funkční celek, pozemky bez trvalého porostu, bytové 

jednotky) si může poplatník zvolit, že podkladem pro stanovení základu daně nebude zjištěná cena (podle znaleckého 

posudku), nýbrž směrná hodnota. Ta vychází z cen obdobných nemovitých věcí v daném místě a čase, tj. se 

zohledněním druhu, polohy, účelu, stavu, stáří, vybavení a stavebně technických parametrů nemovité věci. 

Prakticky to znamená, že pokud si poplatník vybere tento způsob určení nabývací hodnoty, vyčíslí si v daňovém 

přiznání zálohu ve výši 4 % sjednané ceny, kterou zaplatí ve lhůtě pro podání daňového přiznání. K daňovému 

přiznání nedokládá znalecký posudek, ale je povinen vyplnit přílohy daňového přiznání pro jednotlivé nabývané 

nemovité věci, kde uvede přesnou identifikaci nemovitosti, stavebně technické parametry a údaje vztahující se k 

bezprostřednímu okolí nabývané nemovitosti. Správce daně na základě těchto údajů vypočte směrnou hodnotu, z ní 

vypočte srovnávací daňovou hodnotu (75 % směrné hodnoty) a porovnáním s cenou sjednanou stanoví základ daně. 

Daň vyměří platebním výměrem. Rovná–li se vyměřená daň přiznané záloze, platební výměr se nedoručuje. Je-li 

vyměřená daň vyšší než záloha, rozdíl mezi daní a zálohou je splatný ve lhůtě do 30 dnů od doručení platebního 

výměru. 

Pokud si však poplatník zvolí, že srovnávací cena bude odvozena od zjištěné ceny (podle znaleckého posudku), pak 

je poplatník povinen k daňovému přiznání doložit znalecký posudek. V daňovém přiznání si vypočte srovnávací 
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daňovou hodnotu (vypočte 75 % zjištěné ceny) a porovná ji s cenou sjednanou (kupní). Srovnávací daňová hodnota je 

nabývací hodnotou, je-li vyšší než cena sjednaná, v ostatních případech se základ daně stanoví z ceny sjednané. Pokud 

se pro určení srovnávací daňové hodnoty použije zjištěná cena, může si poplatník v daňovém přiznání uplatnit 

uznatelný výdaj, tj. pro stanovení základu daně odečíst 
od nabývací hodnoty odměnu a náklady, které prokazatelně zaplatil znalci za znalecký posudek. Vypočtenou 

daň je poplatník povinen uhradit ve lhůtě pro podání daňového přiznání. 

Lhůta pro podání daňového přiznání se po 1.1.2014 nemění. Poplatník je povinen podat daňové přiznání 

nejpozději do konce třetího kalendářního měsíce následujícího po kalendářním měsíci, v němž byl proveden vklad 

práva do katastru nemovitostí (u v katastru evidovaných nemovitých věcí). Například pokud katastrální úřad rozhodl o 

povolení vkladu 15. ledna 2014, poplatník je povinen podat daňové přiznání nejpozději do 30.4.2014. 

Povinnou přílohou daňového přiznání je písemnost (postačí kopie písemnosti), na jejímž základě došlo k nabytí 

nemovité věci (např. kupní smlouva, rozhodnutí soudu apod.) a vyrozumění katastrálního úřadu o provedení vkladu, 

jestliže se jedná o nemovitou věc evidovanou v katastru nemovitostí. Znalecký posudek je povinnou přílohou jen 

tehdy, pokud se základ daně odvozuje od zjištěné ceny. 

Vše uvedené platí přiměřeně i pro poplatníky podávající daňové přiznání při změně vlastnického práva k nemovité 

věci neevidované v katastru nemovitostí. 

Daňové přiznání poplatník nadále podává u toho správce daně, v jehož obvodu územní působnosti se nachází 

převáděná nemovitá věc. 

V případě kupních a směnných smluv může být poplatníkem tak jako doposud převodce (prodávající). V takovém 

případě je nabyvatel ručitelem. Účastníci smlouvy se však mohou v kupní či směnné smlouvě výslovně dohodnout, že 

poplatníkem daně bude nabyvatel. Tento způsob je pro nabyvatele ve svých důsledcích výhodnější, neboť je od počátku 

aktivním účastníkem daňového řízení, platí daň přímo a nemusí tak zajišťovat částku na úhradu daně např. v úschově u 

notáře či advokáta tak, jak to řada kupujících činí, aby předešla komplikacím, pokud by převodce daň neuhradil. Ve 

smlouvě však musí být výslovně uvedeno, že nabyvatel je poplatníkem, nepostačí např. klauzule, že nabyvatel 
uhradí daň. 

V případech, kdy se nejedná o nabytí nemovité věci kupní či směnnou smlouvou, je poplatníkem vždy nabyvatel (např. 

rozhodnutí soudu, dražba). 

Při převodu nemovité věci ze společného jmění manželů či nabytí nemovité věci do jejich společného jmění 

budou manželé nově poplatníky daně společně a nerozdílně. To znamená, že podávají jedno daňové přiznání a v 

daňovém řízení vystupuje jeden z nich jako společný zmocněnec. 

Zákonným opatřením Senátu č. 340/2013 Sb., o dani z nabytí nemovitých věcí, byl s účinností od 1.1.2014 zrušen 

zákon č. 357/1992 Sb., o dani dědické, darovací a z převodu nemovitostí. Zákonným opatřením Senátu č. 344/2013 Sb., 

o změně daňových zákonů v souvislosti s rekodifikací soukromého práva a o změně některých zákonů, byla daň 

dědická a darovacízahrnuta pod daň z příjmů. Původní osvobození od daně dědické, které se vztahovalo na 

poplatníky v I. a II. skupině podle příbuzenského vztahu (příbuzní v řadě přímé a pobočné), serozšířilo i na poplatníky 

ve III. skupině (všichni ostatní), což fakticky znamená, že se daň dědická již nebude platit. Osvobození od daně 

darovací zůstává obdobné stávajícímu 
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Obec Pertoltice                Držitel ocenění za práci s mládeží  

                                                        v krajském  kole soutěže „ Vesnice roku 2008“  
 
                                                        Držitel ocenění za podobu webových stránek 

                                                                                        obce v krajském kole soutěže „Zlatý erb 2007“-  

                                                                                        cena veřejnosti 
 

OÚ Pertoltice  tel. +420 724 162 170  ou_pertoltice@volny.cz   www.obecpertoltice.cz             

                  

Obecní  úřad  a  sbor   pro  občanské  záležitosti   přeje  všem našim občanům, kteří v 

měsíci    lednu slaví třeba svá prvá či případně již několikátá a co víc, 

třeba již v desetiletích vzpomínaná a slavená výročí svého narození mnoho 

štěstí, zdraví a perfektní pohody. Přejeme jmenovitě oslavenkyním a 

oslavencům:  
Walter Brůna 78 let, Zdenka Martínková 77 let, Julia Dědečková 72 let, Zdeňka 

Halounová 68 let,Josef Valášek 63 let, Josefína Reinišová 62 let, Jiří Penčo 60 

let, Josef Jirsák 56 let, Česlav Hejl 54 let, Romana Voňková 45 let, Theodora 

Dědečková 41 let, Lenka Čejková 34 let, František Pajkrt 31 let, Lucie Valášková 18 let a 

Michael Richtr 13 let. 

Všem oslavencům ještě jednou srdečně blahopřejeme 
 

SLOUPEK STAROSTY   
 

Vážení spoluobčané, vítám vás do roku 2014! Přeji vám všem to nejlepší, 
hlavně pevné zdraví. I v tomto roce se budeme zcela jistě snažit společně 
zlepšit podobu života v naší obci.  
 
V tomto nadcházejícím období se hodlám i nadále snažit o podporu všech 
aktivních a pracovitých spoluobčanů. Bude mou snahou jejich příklad 
vyzdvihnout. Jak jsem již několikráte uvedl, základem obce není jen míra 
občanské vybavenosti, ale též hodnoty, které jsou dány podobou 

společenského života, fungování spolků a dobré vzájemné vztahy občanů, samozřejmě též 
podobou osobního vztahu občanů k obci. Chtěl bych všem, kteří se chystají svým dílem přispět k 
dalšímu posunu v této oblasti, tímto dopředu poděkovat, a to za váš aktivní přístup a poskytnutou 
podporu a pomoc. 
 
Krátce bych se zmínil o záměrech a plánovaných akcí pro období roku 2014. Další etapou by měly 

pokračovat opravy, které budou mít vazbu na stavebně - technický stav nemovitostí v majetku obce 

( stodoly a dalších objekty u čp.64, objekt čp.231, budova na bývalém dopravním hřišti a oba 

objekty hasičských zbrojnic), kde se projevují stále závady způsobené z valné části zanedbanou 

údržbou a stářím objektů. V letošním roce bude nutné realizovat alespoň další část jejich opravy. Po 

projednání v zastupitelstvu obce, byla přiřazena nejvyšší priorita výstavbě dětského hřiště. 

Realizace výměny oken a případného zateplení objektu nové hasičské zbrojnice by přicházela v 

úvahu až v následujících letech. Bohužel, protože při zhoršených klimatických podmínkách nelze 

tento objekt ekonomicky vytopit. Věříme, že se podaří získat na plánované opravy majetku 

dostatečnou výši financí z dotací, neboť z rozpočtu obce nelze tak rozsáhlé potřeby finančních 

prostředků vyčlenit.  

Po opravách volají i další úseky komunikací, či přestárlá síť veřejného osvětlení ( zde již bylo 

započato tím, že se nechal vytvořit pasport sítě a návrh na optimalizaci – náklady na obnovu 

veřejného osvětlení se vyšplhají k částce 650 000 -780 000,-Kč. V obci se nachází pouze jedna 

    

mailto:ou_pertoltice@volny.cz
http://www.obecpertoltice.cz/


 
20 

větev po rekonstrukci. A tou je část sítě, směrem do Nových Pertoltic.V roce 2013 byla též 

provedena chybějící revize celé sítě.  

Pokračování bude mít i příprava projektu na vytvoření bezpečného přechodu přes komunikaci I/13, 

v prostoru zastávky autobusů ( pravděpodobná realizace v roce 2015 -2016). Chystáme se letos 

zabezpečit alespoň částečnou opravu hřbitovní zdi a objektů na hřbitově. Což nám ostatně ukládá i 

zákon o památkové péči. K tomu směřovaly úkony, kterými byl napraven majetkový stav kolem 

staveb a jednotlivých pozemků. Díky vstřícnosti rodiny Reinišových jsou podány potřebné doklady 

a podklady na katastrální úřad.  

Obsah i rozsah prací bude průběžně upravován, právě s ohledem na to, jak se bude dařit zajistit 

finanční prostředky. Již po několik let je tvořena finanční rezerva ( z kladného hospodaření obce v 

předchozích let), která má sloužit k pokrytí vlastních podílů obce k dotacím.  

Dotace je možno získat, na základě rozhodnutí zastupitelstva, z různých dotačních titulů. Nutno 

podotknout, že podpora z dotačních titulů, zejména směrem od krajského úřadu, nebyla v minulém 

roce příliš vylepšena. Kraj začal též řešit neutěšenou finanční situaci. A to jak jinak, než úsporami 

ve všech oblastech. Tedy i úsporami při podpoře obcí. To se netýká dotačních titulů, které mají 

vazbu na zajišťování chodu JSDH – podporu jednotek hasičů. V roce 2013, se podařilo pokrýt 

maximum požadavků na opravy techniky a pořízení dalšího vybavení naší hasičské jednotky. 

Opakovaně si musím povzdechnout nad tím,že by naší finanční situaci významně pomohlo, 

kdybychom měli k dispozici všechny finanční prostředky, které máme blokovány. A to tím, že obci 

některé osoby dluží několik let a neprojevují ani snahu o splácení svých dluhů. Mnoho z nich zcela 

záměrně. Místo snah o úhradu dluhu, podnikají s daleko větším úsilím manévry, které mají 

potřebné úkony oddálit. Pohledávky, které Obec Pertoltice eviduje, jsou všechny řešeny, ale 

postavení dlužníka je v našem právním systému stále ještě příliš silné. Neodradí nás to. Postup 

obecního úřadu bude v tomto roce vůči dlužníkům, ještě více zpřísněn.  

Rozhodně v roce 2014 podpoříme, dle svých možností, též činnost všech složek a sdružení, která 

působí na území naší obce. Chtěl bych i v tomto roce navázat na pozitivní výsledky, kterých dle 

mého názoru, bylo v minulých letech dosaženo. Zároveň se chci pokusit zmenšit rozsah toho, co se 

nepodařilo, popřípadě nedotáhlo do zdárného konce.  

Rád bych vám tímto dopředu poděkoval za váš aktivní přístup a poskytnutou podporu a pomoc. 

Přeji všem svým spoluobčanům hezký, úspěšný a poklidný rok 2014. 
Viktor Podmanický  starosta obce Pertoltice 
 

OTÁZKY a ODPOVĚDI  (vp) 
1) Jsem zvyklý, že lze provést veřejnou kontrolu stavu u platby poplatků? Je už k 
dispozici nějaké hodnocení – doplácíme zase na neplatiče? Nešlo by uveřejnit 
jména, abychom věděli, kdo je z našich kapes takto sponzorován? 

 
Hezký den, informace úplné ( tedy i jména poplatníků, kteří si neplní své 
povinnosti), byste nikdy, tedy ani v jiné obci, neměl mít k dispozici. Jde o 
daňové řízení ve speciálním režimu. Již mnoho starostů narazilo, když ve snaze 
řešit dluhy, jména a částky zveřejnili. Co se týče výše částek a počtu 
pohledávek, jako celku za kapitolu, tak to ano. Tyto informace zveřejňujeme 
zcela otevřeně. Jsou součástí informací – například, k plnění rozpočtu, zprávy z 
inventarizace majetku obce....apod. Počet i frekvence informací je od konce 
roku 2006, dle mého subjektivního pocitu, plně v souladu s mojí strategií a 

zájmem zvýšit informovanost občanů obce - zejména o ekonomické situaci obce. Nakonec, starostovi to 
ukládá zákon, kterým mu je uložena povinnost ze zákona, aby zajistil informovanost občanů své obce. Dluh 
za rok 42.650,-Kč. 
2.) Není možné sdělit něco více k problematice pískovny a dalších záměrů směrem k ÚP? 
Ještě v průběhu prvních dvou týdnů v prosinci, mne čekalo společné jednání projektanta našeho 

územního plánu, za účasti odborné referentky MěÚ Frýdlant a panů J.Reiniše a L.Šedy. Na tomto 

pracovním setkání byl dohodnut další postup, lépe řečeno byl stanoven termín pro podání sdělení k 
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jednotlivým záměrům investorů. Podle aktuálních stanovisek, se bude ladit další postup - úkony 

nutné pro tvorbu územního plánu.  

 
3.) Cena vody pro rok 2014, opět poroste?  
Klienti Frýdlantské vodárenské společnosti, a.s. si v roce 2014 za služby připlatí. Na vině je růst 

cen povrchové vody, inflace i klesající spotřeba vody. Zdražení ale není drastické. Průměrná 

čtyřčlenná rodina zaplatí denně za vodné a stočné o korunu a deset haléřů víc než v roce 2013. 

„Naše modelová čtyřčlenná rodina spotřebuje ročně 146 kubíků vody. V roce 2013 taková rodina 

zaplatila za vodné a stočné 12 951 Kč, v příštím roce si připlatí 400 korun navíc. Je to nejmenší 

zdražení za poslední roky,“ vypočítává ředitel Frýdlantské vodárenské společnosti, a.s. Petr Olyšar. 

Voda podraží o 3,8 procenta, stočné o 2,6 procenta. Nově tedy klienti vodárenské společnosti 

zaplatí za kubík vody 34,02 Kč, za kubík odkanalizované vody pak 57,42 Kč. Celkem je to tedy za 

vodné a stočné 91,44 Kč. Obyvatele výběžku uchránilo před razantnějším zdražením dobré 

hospodaření společnosti. Frýdlantské vodárenské společnosti se totiž podařilo snížit cenu za 

povinné rozbory pitné vody. Méně platí i za silovou elektřinu nebo za likvidaci kalů. „Bohužel ale 

nedokážeme zabránit dalším vlivům na konečnou cenu. Musíme například o 1,5 procenta navýšit 

mzdy zaměstnanců. Navíc zdražila i povrchová voda a především poklesla spotřeba vody,“ 

vysvětluje Olyšar. I přes růst cen je vodné a stočné ve Frýdlantském výběžku levnější než třeba v 

Liberci, Jablonci nad Nisou nebo Turnově. Pokračující zdražování by mohl zastavit nejspíš jen 

zvýšený zájem spotřebitelů. „Ještě v roce 2011 jsme prodali téměř 904 tisíc kubíků vody a 

odkanalizovali jsme více než 472 tisíc kubíků vody. Pro rok 2014 počítáme, že našim klientům 

dodáme 827 tisíc kubíků vody, odkanalizujeme pak 394 tisíc kubíků vody. Výraznější pokles 

spotřeby by měl za následek opětovné zdražování. Je to sice paradox, ale stejně paradoxní situaci 

čelí všechny vodohospodářské společnosti. Náklady na údržbu a provoz vodovodního řádu nebo 

kanalizací spotřeba vody neovlivní, tyto výdaje zůstávají stejné,“ vysvětluje ředitel vodárenské 

společnosti Petr Olyšar. 
  
 ZPRÁVA  O  ČINNOSTI  OBECNÍCH  ORGÁNŮ  za měsíc prosinec 2013 (vp) 

 příprava podkladů pro inventury majetku, jednání ASA,a.s. ceny rok 2014, jednání krajský úřad 
– setkání s radou kraje, příprava zasedání OZ , příprava dalších podkladů pro zpracování 
závěrečné zprávy o stavu obce, pronájem bytových jednotek v č.p.193 - prodloužení smluv, 
jednání Grain a.s., jednání pracovní skupiny nad tvorbou územního plánování,  spolupráce nad 
přípravou podkladů pro podání dalších exekučních příkazů , přehledy - celkové hospodaření 
obce, pravidelná kontrola BOZP, kontrola z hlediska požární ochrany, zpracování úkolů ze 
zastupitelstva obce a výborů OZ,  

 

O  Z  N  Á  M  E  N  Í 

Obecní úřad Pertoltice tímto upozorňuje všechny poplatníky, a to na 

poplatkové povinnosti v roce 2014.    

Základní sazba poplatku za likvidaci TKO činí 600,-Kč/ poplatníka. 

Čl. 5  Splatnost poplatku  Poplatek je splatný ve dvou stejných 

splátkách, vždy nejpozději do 15.4. a do 15.9. příslušného kalendářního 

roku. Vznikne-li poplatková povinnost po datu splatnosti uvedeném 

v odst. 1, je poplatek splatný nejpozději do 15. dne měsíce, který 

následuje po měsíci, ve kterém poplatková povinnost vznikla, nejpozději 

však do konce příslušného kalendářního roku. 
           Čl. 6  Osvobození a úlevy Úleva se poskytuje: úleva ve výši 400,-Kč se poskytuje poplatníkům, 

dětem, do věku 7 let. První platba bude tímto poplatníkem uskutečněna v následujícím roce po roku 

dosažení této věkové hranice,dále se úleva ve výši 120,-Kč poskytuje poplatníkům, kteří doloží, že 

jsou studentem do věku 26 let věku, který je z důvodu studia ubytován po dobu minimálně 6 měsíců 

na území jiné obce.  
U poplatku za držení psů je pro rok 2014 stejná výše jako v roce 2013. 
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Vyhodnocení dotazníků k tvorbě územního plánu 

Celkem bylo odesláno 62 dotazníků do rodin našich občanů. Z tohoto počtu se vrátilo zpět na obecní úřad 
celkem 7 vyplněných dotazníků. 
Nejčastější odpovědi na položené otázky: 
1. Co považujete za hlavní hodnotu obce, čeho si na své obci nejvíce ceníte – z hlediska území / obecně? 
Podoba okolí, dostatečné množství zeleně, zachování vesnického rázu obce, uchování Horních 
Pertoltic jako rekreační zóny. Hodnocení získala též poloha obce v území a opravy komunikací, 
systém svozu odpadů s vysokou mírou možnosti odpad třídit. Jeden názor označil jako vysokou 
hodnotu obce - činnost SDH - zejména akce pro děti. 
2. S čím máte v obci největší problémy, co se vám nelíbí – z hlediska území / obecně? 
Velké množství pastvin, neobdělávaných ploch na katastru obce, nezaměstnanost – s připuštěním 
toho, že územní plán to nevyřeší. Volné pobíhání psů – zejména v nočních hodinách. Žádané bylo 
posílení spojů autobusu. Vadí množství kamionů, projíždějících obcí. Není kam dávat odpad, který 
není domovním odpadem. 
3. V čem vidíte hlavní rozvojový potenciál obce, co by obec měla především rozvíjet – z hlediska území / obecně? 
Množství stavebních parcel po bývalých domech, které byly v předchozích letech zbourány, popř. 
zanikly. Rozvoj turistického ruchu – s apelem na zachování rázu krajiny ( vznik remízků a alejí). 
Rozvoj byl též spatřen ve funkčním rekreačním středisku a prodeji stavebních parcel. Padl 
požadavek na opravu místních komunikací. 
4. Jaké záměry (akce, projekty) týkající se rozvoje obce by dle vašeho názoru měla obec v následujících 10 ti letech 
realizovat – z hlediska území / obecně? 
Opravy a rozšiřování komunikací místních i účelových. Projekty na zvýšení soudržnosti 
obyvatelstva - sportovní a kulturní vyžití obyvatel. 
 
Reakce starosty k výše uvedenému 
V první řadě je nutné upozornit na malé množství dotazníků, které byly občany vyplněny a odevzdány. 
Pravda, vím, že ankety nejsou jako takové úplně oblíbeny, dotazníky nevyplňuje každý ochotně. Přesto jsem 
čekal, že tématika tohoto šetření bude budit větší zájem. Zejména z toho důvodu, že se jedná o podklady 
pro tvorbu územně plánovací dokumentace obce – což je nejdůležitější rozvojový dokument území. Od 
občanů a majitelů nemovitostí v naší obci se vrátily na obecní úřad též pouze dva návrhy na pořízení 
územního plánu. V těchto označili své požadavky na zapracování záměrů do plánu ( jde o zalesnění 
pozemků a zřízení stavebních parcel). Tento postup vlastníků je vhodný a správný, neboť stavební úřady 
jsou povinny při vydávání územních rozhodnutí a stavebních povolení respektovat závaznou i směrnou část 
schváleného územního i regulačního plánu. Stručně řečeno, v této fázi tvorby územního plánu se občan z 
pouhého diváka stává sám účastníkem procesu. V tradičním pojetí plánování se lidé zapojují pouze na 
konci procesu (a to jen pokud vůbec chtějí a dění okolo sebe velmi aktivně sledují) a mají možnost 
maximálně ve fázi konceptu vybírat jedno z projektantem nabízených řešení či při připomínkování. 
Naproti tomu při veřejném plánování, by byli naši občané do dění záměrně zatahováni a to především na 
počátku plánovacího procesu tak, aby mohli přímo ovlivnit vlastní zadání projektu. Tedy to vše v případě, 
že by byl z jejich strany zájem. 
I když je starosta případně velmi otevřený, vždy se více baví s lidmi určité skupiny – daných zájmů  a jeho 
informace o tom, co chtějí občané celé obce jsou díky tomu mírně nepřesné. Je dobré se toho v případě 
opravdu důležitých rozhodnutí vyvarovat. V rámci jednání zastupitelstva či jiných příležitostí také málokdy 
bývá prostor věnovat se podrobně pouze jednomu konkrétnímu rozhodnutí a prodiskutovat ho beze 
spěchu důkladně z různých pohledů. Nenahraditelnou roli hraje přitom možnost sejít se nad projektem u 
jednoho stolu. Často přitom lidé poté vidí, že ostatní mohou mít jiné názory a potřeby a pokud je potom 
výsledné řešení naplňuje, nechápou je jako spiknutí „těch nahoře“ ale jako legitimní potřebu jiného 
skutečného člověka. Pokud se pokusíme o skutečný dialog v reálném čase,  umožní nám to v případě dvou 
řešení, které stojí proti sobě, nehledat kompromis někde uprostřed, který v důsledku nevyhovuje nikomu. 
Často se nalezne třetí řešení, které může vyhovovat oběma stranám.  
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Těm, kteří si našli pár chvil na zpracování dotazníku děkuji. S jejich pohledem na věc, se bude dále pracovat. 
Vrátil bych se k bodu 2), který hovořil o problémech, jak je vidíte Vy: 
1. Nezaměstnanost opravdu územní plán nevyřeší, lze však již dnes počítat s určitými lokalitami pro rozvoj i 
v této oblasti – to pro každý případ. Zodpovědné to je. Téměř všichni víme, že nový zaměstnavatel se do 
obce zrovna nepohrne. A nestane se tak ani po případném otevření pískovny. Plány na výstavbu provozu 
výrobny betonových prvků se ukázaly liché, stejně tak jako všechny ostatní projekty ( provoz na zpracování 
biomasy, voltaická farma, apod). 
2. Volné pobíhání psů není jednoduché řešit. Obecní pokladnu to stojí nemalé peníze, ale to již bylo 
popsáno. Jediné, co může obecní zastupitelstvo udělat, tak je to, že vydá vlastní obecní vyhlášku. Ale jak vy 
správně tušíte, a obecní úřad s tím má velké zkušenosti, papír ještě nikoho nezastavil. Je to o odpovědnosti 
a pravidlech chování. A to ne každý plní, či chápe. 
Pokuty, které jsou pak vyměřovány jsou pro hříšníky naprosto směšné, či jsou nevymahatelné. 
3. Kamiony – to je neřešitelný problém. Bylo již také popsáno. Není vůle nadřízených státních orgánů 
situaci změnit. Je to politické rozhodnutí, kterým trpí nejen naše obec. 
4. Odpady, které nejsou domovním odpadem není v naší obci kam ukládat. Ano, naše obec neprovozuje 
sběrný dvůr. Pro naši malou obec by bylo toto zařízení naprosto nerentabilní zprovoznit a poté i 
provozovat. Možná ale, že v budoucnu vznikne z popudu soukromé osoby. 
 
VAROVÁNÍ 
 

Voda z kohoutku je nezávadná, jakákoli úprava navíc je zbytečná 
  
 

V posledních měsících roku 2013 se řada občanů opět 

setkávala ve svých schránkách s lístky a nabídkou 

placených rozborů kvality vody soukromou poradenskou 

firmou přímo v domácnosti. Nabídku většinou doprovází 

varování o zhoršené kvalitě pitné vody. Za rozbor v 

domácnosti si firma účtuje stovky korun a na základě 

zjištění zpravidla zhoršených výsledků doporučuje nákup 

speciálních filtrů v hodnotě několika desítek tisíc korun. 

V případě pitné vody dodávané do veřejného 

vodovodního řadu provádějí provozovatelé prostřednictvím akreditovaných laboratoří mnoho 

laboratorních rozborů kvality vody jak u zdrojů, tak na koncových odběrných místech. Kromě 

provozovatelů vodovodů provádí nezávislou kontrolu kvality pitné vody i orgány ochrany 

veřejného zdraví, například Zdravotní ústav.  V  případě pochybností má zákazník možnost obrátit 

se na Krajskou hygienickou stanici, která mu může poskytnout doplňující informace a vysvětlení.  
( foto www.nalezeno.cz) 

Na Frýdlantském výběžku se poslední dobou rozmáhá nový fenomén. Občana navštíví neznámý člověk, 

který se mnohdy vydává dokonce za pracovníka vodárny a nabídne rozbor vody. Na místě provede analýzu, 

která ukáže naprosto neuspokojivé výsledky a vzápětí je ke koupi nabídnut filtr, který má údajné nedostatky 

kvality pitné vody odstranit. Chceme občany upozornit, že se v žádném případě nejedná o pracovníky 

Frýdlantské vodárenské společnosti, a.s., ale o zástupce soukromých firem, kteří se své filtry snaží prodat za 

každou cenu. Kvalita vody dodávané z veřejného vodovodu do domácností je pravidelně kontrolována, voda 

žádnou další úpravu nepotřebuje. Chceme upozornit, že používáním odsolovacích filtrů může dojít k 

znehodnocení pitné vody- je to jako by k pití byla užívána destilovaná voda. V extrémním případě může 

dlouhodobé pití takto upravené vody způsobit i závažné zdravotní problémy. (FVS,a.s.) 

 

Spořič energie -nespoří 

ČOI odhalila další podvod na lidi, spořič energii 
nešetří, ale naopak spotřebovává 
Česká obchodní inspekce (ČOI) na základě 

odborného posouzení funkčnosti a bezpečnosti 

zjistila, že výrobek Energy Saver Pro, jakožto 

http://www.nalezeno.cz/
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„zázračný spořič energie“, elektrickou energii nejen vůbec nespoří, ale naopak ji sám spotřebovává. 

Vůči prodejci těchto výrobků však nemůže Česká obchodní inspekce využít svých kontrolních a 

sankčních pravomocí, tj. zakázat jeho distribuci a prodávajícího za klamavé obchodní praktiky 

postihnout, neboť se jedná o zahraniční subjekt mimo unii, který v Česku nemá zastoupení.  

POSEC Frýdlant  Rodinné poradenství zaměřené na děti začíná v pátek 10. ledna 
2014 
Od ledna 2014 se v Poradním a setkávacím centru ve Frýdlantě na Havlíčkově nám. 304 změnilo personální obsazení. 

Rodinné poradenství s důrazem na děti nyní povede Mgr. Daniela Al Sulaimanová, která po deseti letech vystřídala dětskou 

psycholožku Mgr. Jarmilu Kozákovou. 

Mění se také doba, kdy toto poradenství občané z Frýdlantského výběžku v POSECu najdou. Už ne v pondělí, ale každý 

pátek ve 13:30 hodin a později dle objednání na daniela.al-sul@seznam.cz nebo na tel. 777 069 481. „Volejte prosím 

v pracovní dny od 18 do 20 hodin, kdy mám pro tyto telefony vymezený prostor a čas a mohu se vám v klidu věnovat,“ říká 

poradkyně.  
Mgr. Daniela Al Sulaimanová pomáhá řešit vztahové a výchovné problémy, potíže dětí s úzkostí, s agresí, se začleněním ve skupině, 

s následky psychického traumatu, … Nabízí možnost spolupráce se školou, s pěstouny, s dětským domovem. Naopak neřeší školní 

zralost a poruchy učení. Do poradny, kde jsou hlavním tématem děti do 15 let, se může objednat každý sám z vlastní vůle nebo na 

doporučení školy, sociální pracovnice či lékaře. Služba je stejně jako ostatní programy v POSECu poskytována odborně, diskrétně 

a bezplatně. 

 
Nový občanský zákoník – změny od roku 2014 
Po téměř 50 letech vláda přepracovala a schválila nový občanský zákoník. Nový zákoník by měl začít platit 

v roce 2014.  

Podívejme se krátce na nejzásadnější změny, které nám může nový občanský zákoník přinést. 

 V případě že nájemník opustí byt na delší dobu, je povinen to nahlásit vlastníkovi a určit kontaktní 

osobu, která v naléhavých případech pustí majitele do bytu. Pokud nájemník nesplní tuto povinnost, 

majitel může do bytu i bez svolení.  

 Pokud se nájemník vůči majiteli domu dopustí trestného činu, může mu být dána ze strany majitele 

bytu výpověď.  

 Služební byty už nepůjdou přidělovat bývalým zaměstancům.  

 Nebude již možné, aby dům a pozemek měly rozdílné vlastníky.  

 Dle nového zákoníku už zvíře není věc. Občan proto nebude muset zvažovat, zda kvůli záchraně 

života zvířete smí, nebo nesmí způsobit větší škodu na majetku.  

 Dluhy zemřelého budou dědicové nově muset zaplatit v plné výši. V současnosti pouze do výše 

zděděného majetku.  

 Děti do dětského domova půjde umístit maximálně na 3 roky. Poté bude muset soud znovu 

rozhodnout. V současnosti lze na dobu neurčitou.  

 Pokud mladý člověk, který dosáhl věku 16 let, přesvědčí soud, může se stát zcela svéprávným a tak 

například podnikat bez omezení.  

 Rozšiřuje se okruh dědiců. Nově tak budou moci dědit i prarodiče zemřelého nebo jeho bratranci a 

sestřenice.  

 Soud bude moci určit výši pokuty za nedodržení smlouvy.  

 Akciová společnost už nebude muset mít dozorčí radu.  

 Nový zákoník ruší tabulkové výměry v případě odškodnění za újmu na zdraví. Bude to tak zcela v 

rukou soudu.  

 Zákon umožní nově adoptovat i zletilou osobu.  

 Ruší se možnost člověka zcela zbavit způsobilosti k právním úkonům. Soud bude moci člověka 

pouze omezit ve svéprávnosti.  

 Část majetku bude možné odkázat i institucím nebo konkrétní osobě. Např. obraz muzeu, peníze 

charitě nebo sbírku známek vnukovi.  

 V případě že rodiče nechají napsat svůj dům na děti, mohu si pojistit, aby v něm mohli nadále 

bydlet.  

 Pole, les, byt nebo auto nebude nutné si pronajmout písemně. Bude stačit pouze ústní forma.  

 Pokud bude sousedův strom zasahovat na váš pozemek, musíte souseda na svou zahradu pustit, aby 

si očesal ovoce.  

 Soud vám bude moci nařídit oplocení pozemku. Například proto, aby vaše domácí zvířata neběhala k 

sousedovi.  

 V případě že koupíte auto, o kterém se později dozvíte, že bylo kradené, nemusíte o něj přijít. Na 

mailto:daniela.al-sul@seznam.cz
http://www.mesto-frydlant.cz/cs/organizace-zrizovane-mestem/poradni-a-setkavaci-centrum-posec/programy-poradenstvi.html
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rozdíl ode dneška vám ale zůstane – právě proto, že jste ho koupili v dobré víře, že je vše v pořádku.  

 Pokud vám cestovní kancelář pokazí nebo zkrátí dovolenou, budete moci žádat náhradu – a to nově i 

za „ztrátu radosti z dovolené“.  

 Alimenty nebude nutné platit každý měsíc. Pokud se rodiče dohodnou, bude je možné platit 

najednou i jednou za rok.  

 Lékař bude povinen pacientovi před každým zákrokem vysvětlit, co bude dělat. Pacinet následně 

zákrok odsouhlasí, nebo nikoliv.  

 U zákroků, které mají trvalé následky, bude muset dát pacient dokonce souhlas písemně.  

 Otvírá se cesta k vyšším odškodněním za úrazy nebo smrt.  

 

 
 
Zpráva nejen pro rybáře 
Pro rybáře, ostatní občany a návštěvníky obce, uveřejňujeme informaci o postupu prací na 
opravě Panenského rybníka. Podle informací, které dodalo vedení pobočky rybářského 
svazu, se Panenský rybník započne napouštět během měsíce března 2014. Poté, asi v 
průběhu měsíce června, či července, bude již pravděpodobně možné vyzkoušet vaše 
rybářské náčiní i umění.   
 
 
 
 

OZNÁMENÍ  OÚ (vp) 
V měsíci únoru bude obecní úřad uzavřen z důvodu provádění auditu hospodaření. A to 
dne 7.2. a 10.2.2014. Veškeré vaše záležitosti se proto snažte vyřídit mimo tento výše 
uvedený termín. Děkujeme za pochopení. 
 

 
 

PŘEDNÁŠKA  
Dne 25.1.2014 se bude konat přednáška pana Mgr.I.Pavelčáka. Tématem budou 
vztahové problémy rodičů a dětí, včetně možných konzultací a poradenství. Konat se 
bude od  hod, v budově hasičské zbrojnice , v Dolních Pertolticích - zasedací 
místnost. 

 
 
 

PODĚKOVÁNÍ  
Rád bych tímto poděkoval Sboru dobrovolných hasičů v Pertolticích. A to za milé pozvání na výroční valnou 
hromadu sboru, která se konala 11.ledna 2014. Přednesené zprávy o činnosti sboru byly plné úspěchů v 
soutěžích, ale též při zásahové činnosti , pomoci při povodních. Vyzvednuta byla také, a to zcela oprávněně 
také práce členů sboru při práci s mládeží v kroužku mladých hasičů a spolupráci při zajištění akcí obecního 
úřadu. Poměrně nemalá členská základna sboru tvoří, a bude i nadále tvořit základ činnosti v naší obci. 
Děkuji vám všem aktivním členům sboru a držím vám  palce i do dalšího období! 
Viktor Podmanický starosta obce 
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Obec Pertoltice                Držitel ocenění za práci s mládeží  

                                                        v krajském  kole soutěže „ Vesnice roku 2008“  
 
                                                         Držitel ocenění za podobu webových stránek 

                                                                                         obce v krajském kole soutěže „Zlatý erb 2007“-  

                                                                                         cena veřejnosti 
 

OÚ Pertoltice  tel. +420 724 162 170  ou_pertoltice@volny.cz   www.obecpertoltice.cz           

           
Obecní  úřad  a  sbor   pro  občanské  záležitosti   přeje  všem našim občanům, 

kteří v měsíci únoru slaví třeba svá prvá či případně již několikátá a co víc, 

třeba již v desetiletích vzpomínaná a slavená výročí svého narození mnoho 

štěstí, zdraví a perfektní pohody. Přejeme jmenovitě oslavenkyním a 

oslavencům:  
Milada Šálková 83 let,  Vincenc Pánis 74 let, Josef Hanzl 72 let, Luboš Závůrka 

53let, Milena Bílková 44 let, Radek Novotný 42 let, Kateřina Lacinová 40 let, 

Baranovičová Katarína 39 let,Veronika Špátová 28 let, Jakub Šantroch 23 let, Jan Dědeček 22 let, 

Bari Michal 19 let, Renata Severýnová 14 let, Čepelík Aleš 4 roky, Nella Votrubcová a Hovadová 

Nicola 1rok. 
 
Všem oslavencům ještě jednou srdečně blahopřejeme! Zároveň žádáme všechny, kteří si nepřejí zveřejňovat údaje o 
jejich výročí narození v této kolonce, aby dali vědět tuto skutečnost pracovníkům obecního úřadu. Pokud tak neučiníte, 
bude situace vyhodnocena jako udělení souhlasu s uveřejněním osobních údajů. Děkujeme.  
 
 
ZPRÁVA  O  ČINNOSTI  OBECNÍCH  ORGÁNŮ  za měsíc leden 2014 (vp) 
  pokračování inventury majetku, příprava zasedání OZ, příprava jednání výborů zastupitelstva, příprava 

podkladů pro pronájmy bytových jednotek v č.p.193, jednání s právním zástupcem a exekutorem  nad 

přípravou materiálů pro další řízení, provedení roční účetní uzávěrky za rok 2013, roční výkazy, přehledy, 

počátek zpracování předávacího protokolu starosty, zpracování a příprava  podkladů k přezkumu 

hospodaření obce, jednání krajský úřad - dotace, vyúčtování dotací za rok 2013, zpracování ročních přehledů 

a hlášení o odpadech a výkazy pro ČSÚ, pokračování jednání ke tvorbě územního plánu, příprava na 

kontrolu HZS -krizové řízení. 

 

OTÁZKY a ODPOVĚDI 

1.) Kdy proběhnou volby? 

Děkujeme za dotaz. Letos nás 

čeká tzv. ,,supervolební,, rok. 

Volit budeme dvakrát, a to 

celkem do tří orgánů. Nyní 

krátce, k oněm prvním volbám.   

V květnu 2014 proběhnou v 

evropské osmadvacítce již 

osmé přímé volby do Evropského parlamentu. Ty se 

budou vůbec poprvé řídit Lisabonskou smlouvou, 

kvůli které se například sníží počet europoslanců z některých zemí včetně České republiky. 

Češi budou moci zvolit 21 zástupců. V posledních volbách, které se konaly ve dnech 4.-7. 

června 2009, jednoznačně zvítězilo středopravé uskupení Evropská lidová strana (EPP) před 

druhými socialisty (S&D). Volby se uskuteční v České republice nejpravděpodobněji mezi 22. 

a 25. květnem 2014.  

Poté budou následovat Komunální volby 2014. Volby do obecních zastupitelstev se budou konat 

na podzim roku 2014. Datum konání se teprve upřesní vyhlášením prezidenta republiky, ale dle 

platných zákonů je jisté, že se budou konat někdy mezi 16. zářím a 16. říjnem. Bude se jednat již o 

  

mailto:ou_pertoltice@volny.cz
http://www.obecpertoltice.cz/
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šesté komunální volby v historii samostatné ČR. Ve stejném termínu se volbou obmění také třetina 

osazenstva Senátu. O jednotlivých volbách budete ještě dostatečně informováni v termínech, které stanovují 

jednotlivé zákonné normy. 

 

2.) Opět se mi stalo, že jsem neměl vyprázdněnou popelovou nádobu 
Podle mých informací nebyly vyvezeny v posledním období dvě popelové nádoby. Jedna v Horních 

Pertolticích a jeden kus v Dolních Pertolticích. V obou případech šlo o případ, kdy v nádobě byl 

uložen ještě žhavý popel. Můj pokyn pro takový případ, je zcela jasný. Pracovníci mají zakázáno 

popelovou nádobu, kde se nalézá evidentně žhavý popel, odebrat k vývozu. A to z důvodu ochrany 

před následným zahořením ve velkoobjemovém kontejneru. Již několikráte jsme žádali naše občany 

a majitele rekreačních objektů, aby se vyvarovali podobného konání, přesto k němu dochází. 
 

3.) Dobrý den, prosím o vysvětlivky, jak používat křižovatku u autobusáku (Hejnická, Fügnerova, 

Vrchlického). Věřím, že vysvětlení uvítají i další řidiči.Tedy: a) Když jedu z ul. Hejnická, mohu odbočit 

doleva k autobusáku a k Tescu?  b) Pokud ano, proč je Hejnická značená jako hlavní? Jelikož stejně musím 

dát přednost autům, co odbočují k Tescu z Fügnerovy...(přednost zprava, odbočují také z hlavní ulice...), je 

to poněkud matoucí. nikdy si nejsem jistá, jak je křižovatka myšlená a obvykle tam má člověk málo času na 

nějaké zvažování. Intuitivně vnímám ul. Vrchlického jako vedlejší. 

 

Odpovídá p. Ivana Bucharová, silniční správní úřad a speciální stavební úřad odboru dopravy MěÚ Frýdlant: 

"K jednotlivým otázkám uvádíme: 

a) Řidič vozidla jedoucího po hlavní pozemní komunikaci ul. Hejnická může odbočit vlevo (umístěné 

dopravní značení ani obecná pravidla silničního provozu mu to nezakazují), přičemž musí dát přednost 

vozidlům, která přijíždějí zprava, tj. vozidlům přijíždějícím ze sil. I. třídy, ul. Fügnerova (obecné pravidlo 

silničního provozu).  

b) V souvislosti s dostavbou Tesca v r. 2009 přistoupilo Město Frýdlant k variantě zjednosměrnění ul. 

Nádražní, části ČSA a Hejnická. Ul. Hejnická byla určena jako hlavní pozemní komunikace ve vztahu k ul. 

Nádražní (v dotazu označujete ul. jako Vrchlického), neboť ul. Hejnická je dopravně významnější 

(autobusové nádraží a areál Tesca nejsou místními komunikacemi), avšak jako vedlejší pozemní komunikace 

ve vztahu k sil. I. třídy, ul. Fügnerova. Značka „Hlavní pozemní komunikace“ v ul. Hejnická i značka „Dej 

přednost v jízdě!“ v ul. Nádražní jsou doplněny dodatkovými tabulkami, které vyznačují tvar křižovatky.  

Tato křižovatka byla již předmětem mnoha diskuzí pracovníků odboru dopravy, učitelů autoškol a dopravní 

policie. Z pohledu organizování dopravy na této frekventované křižovatce se opravdu nejedná o zcela ideální 

stav, avšak značky byly navrženy v souladu se „Zásadami pro dopravní značení na pozemních 

komunikacích“ a schváleny PČR Liberec, dopravním inspektorátem." 

Účastník silničního provozu také ví, že svislé dopravní značení má přednost před vodorovným, tedy čarami, 

které jsou nakreslené na vozovce. 

Garantem provozu a údržby místních komunikací je místostarosta města Frýdlant Ing. Petr Beran. 

Podle něj se jedná o dvě navazující křižovatky. Křížení I/13 Fügnerova a Hejnická a křižovatka tvaru T – 

Hejnická (hlavní) a nádražní. „Bohužel prostorové uspořádání je značně stísněné a musím souhlasit, že 

průjezd tímto místem vyžaduje zvýšenou pozornost. V minulosti se zvažovalo i obrácené řešení křižovatky T 

(Nádražní hlavní a Hejnická vedlejší), ale dominantnější je ul. Hejnická, která plní funkci jakéhosi 

městského okruhu. Z tohoto pohledu je stávající uspořádání správné,“ upřesňuje místostarosta Petr Beran. 

 
 
 
 

AKTUÁLNĚ     
 

Informace o úpravě 
prodeje lihu 
 
Dnem 17. 10. 2013 nabyla účinnosti no- 

vela živnostenského zákona provedená 
zákonem č. 309/2013 Sb., která mj. nově 
reguluje prodej kvasného lihu, konzum- 
ního lihu a lihovin tím, že mění přílohu č. 3 
živnostenského zákona - koncesované 
živnosti.  
Do stávající koncesované živnosti s před- 
mětem podnikání „Výroba a úprava kvasného 
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lihu, konzumního lihu, lihovin a ostatních 
alkoholických nápojů (s výjimkou piva, ovoc- 
ných vín, ostatních vín a medoviny a ovoc- 
ných destilátů získaných pěstitelským 
pálením)“ se na konci doplnila slova „a prodej 
kvasného lihu, konzumního lihu a lihovin“. 
Podnikatelé, kteří mají oprávnění prodávat 
kvasný lih, konzumní lih nebo lihoviny ke dni 
nabytí účinnosti novely živnostenského 
zákona, mohou v této činnosti pokračovat po 
dobu 6 měsíců, tedy do 17. 4. 2014.  
Podnikatelé, kteří budou mít zájem získat 
částečný rozsah předmětu podnikání za- 
měřený na tento prodej i po uvedeném datu, 
musí na živnostenský úřad podat žádost 
o koncesi. Marným uplynutím stanovené lhů- 
ty k podání žádosti o koncesi jim právo prodá- 
vat kvasný lih, konzumní lih nebo lihoviny 
zaniká. V tomto případě nemusí splňovat žád- 
né kvalifikační předpoklady a přijetí této 
žádosti nepodléhá správnímu poplatku.  
Ostatní podnikatelé, kteří budou chtít 
teprve začít prodávat uvedené komodity, 
rovněž nemusí splňovat kvalifikační předpo- 
klady, ale správní poplatek bude činit 

1000 Kč (při vstupu do podnikání) nebo 
500 Kč, jestli již podnikají v jiném předmětu 
podnikání. Uvedená úprava se vztahuje 
kromě prodejců lihovin v obchodech i na 
prodej lihovin v hostinských provozovnách, 
příp. i v dopravních prostředcích.  
O koncesi budou muset požádat i výrobci 
těchto komodit, kteří za účelem prodeje mají 
tzv. „podnikovou prodejnu“, resp. provo- 
zovnu umístěnou na jiné adrese, než je adresa 
výrobní provozovny.  
Vyzýváme proto všechny stávající pod- 
nikatele, kterých se tato problematika týká, 
aby se dostavili na náš živnostenský úřad 
v určitém časovém předstihu,  
a vyhnuli se tak 
zbytečnému stresování a případnému čekání 
na vyřízení své žádosti. 
 

 

 

 

 

POZOR!!  

V této části zveřejňuje obecní úřad podstatnou část obecně závazné 

vyhlášky, která se váže k poplatku za likvidaci odpadu pro rok 2014. 
Plné znění vyhlášky je k dispozici na obecním úřadě, obecně závazná vyhláška byla zveřejněna řádně na 

úředních deskách – včetně možnosti dálkového přístupu. 
 
 

 
 

O  Z  N  Á  M  E  N  Í 
Obecní úřad Pertoltice tímto upozorňuje všechny poplatníky, na daňové povinnosti pro rok 

2014.  
Výše poplatku za likvidaci odpadů - činí 600,-Kč 
Citace OZV: 

Čl. 5  Splatnost poplatku  Poplatek je splatný ve dvou stejných splátkách, vždy nejpozději do 15.4. a do 15.9. příslušného 

kalendářního roku. Vznikne-li poplatková povinnost po datu splatnosti uvedeném v odst. 1, je poplatek splatný nejpozději 

do 15. dne měsíce, který následuje po měsíci, ve kterém poplatková povinnost vznikla, nejpozději však do konce 

příslušného kalendářního roku. 

           Čl. 6  Osvobození a úlevy Úleva se poskytuje: úleva ve výši 400,-Kč se poskytuje poplatníkům, dětem, do věku 7 let. První 

platba bude tímto poplatníkem uskutečněna v následujícím roce po roku dosažení této věkové hranice,dále se úleva ve výši 

120,-Kč poskytuje poplatníkům, kteří doloží, že jsou studentem do věku 26 let věku, který je z důvodu studia ubytován po 

dobu minimálně 6 měsíců na území jiné obce.  
 

U poplatku za držení psů je pro rok 2014 stejná výše jako v roce 2013 

 

Poplatky za odpady ještě jednou (vp) 
Z výběru poplatku za likvidaci odpadu byl příjem do rozpočtu obce 176.461Kč ( obsahoval i částky vymožených 
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exekucí). Výdaje činily 284.493Kč. V samostatném příspěvku, který se týká poplatků za likvidaci odpadů, podáváme 

tímto informaci o tom, jaký vliv na výběr poplatků, měla poslední úprava (vydání obecně závazné vyhlášky – 

zejména úprava na dva termíny splatnosti). Za rok 2013 eviduje obecní úřad pohledávky u této místní daně ve výši 

14.684,-Kč. Tato částka je tvořena pouze výší základního poplatku. V průběhu měsíce února 2014 bude předán 

hromadný seznam dlužníků soudnímu exekutorovi, a to za účelem zahájení příslušných řízení. Částka, která má být 

tímto způsobem vymožena je ve výši 41.684,00Kč. Rozdíl mezi prvním údajem a částkou podanou k exekuci, tvoří 

souhrn jednotlivých sankcí – navýšení základní výše poplatku.   
 
Rád bych apeloval, a to především na ty občany, kteří pravidelně mají vůči obci dluh. Což se dá vysledovat zcela 

zřetelně z údajů z let minulých. Chápu, že rodinné rozpočty jsou často velmi napjaté, ale někteří z dlužníků se svůj 

dluh vůči obci, kde žijí,nesnaží řešit opakovaně. Nechávají za služby, které užívají sami, platit druhé. K číslům, která 

se váží k samotnému systému likvidace odpadů, jen malý dovětek. Pokud bude množství odpadů i nadále srovnatelné, 

zcela určitě nedojde v nejbližším období ke snížení výše poplatku. Podle toho, co vše se dá najít v popelových 

nádobách, lze usoudit, že se již netřídí tak, jako v minulých letech. To má samozřejmě ten okamžitý efekt, že dochází 

ke zvýšení nákladů na likvidaci odpadu. Celkové náklady na likvidaci odpadu ( bez započítání práce pracovníků 

VPP), dosahují na jednoho občana, částky 839,21Kč. Pokud vysloveně nestanoví zastupitelstvo obce, že chce z 

rozpočtu obce doplácet zvýšené náklady, je jedinou cestou navýšení výše vlastního poplatku. Pro rok 2014 je pro nás 

všechny ještě výhodou to, že specializovaná firma – A.S.A,a.s., pro rok 2014 nenavýšila cenu. 
 

INFORMACE k hospodaření obce podle z.č.128/2000Sb.(vp) 

Ke dni 31.12.2013 se podařilo snížit závazky obce z období 11/2006 na částku 3.669.800,-Kč, tj. ,o částku 5.289 200,-

Kč. Pokud se zprůměruje dosažený výsledek za období sedmi let, činí umořování 755.600,-Kč/ročně. K výše 

uvedenému datu zůstaly obci pouze ty závazky, které se pojí k výstavbě sociálních startovacích bytů, v budově bývalé 

školy v Dolních Pertolticích. V první tabulce celkového přehledu, pak jsou započteny v kolonce u závazků: faktury a 

platby ze smluv - se splatností v roce 2014, závazek výplat a odměn pro zaměstnance a zastupitele, včetně plateb zdr. 

pojišťovnám a ČSSZ. 

Obec obdržela dotace v celkové výši 306.887,00Kč, čerpalo se celkem 277.024,77Kč, za plnění vlastního podílu ve 

výši 27.446,80Kč. Nejčastěji se dotace týkala podpory jednotky hasičského sboru a přípravy a průběhu voleb. Částkou 

72.536,00Kč, bylo počítáno na péči o krajinu – opatření na migraci obojživelníků kolem Panenského rybníku. 
 
Obec hospodařila v roce 2013( po úpravách rozpočtu), na straně příjmů s částkou 4 841 338,51Kč a na straně výdajů 

jsme končili rok s částkou 3 944 450,13Kč. Největší propad byl u příjmů z daně u OSVČ. Ke dni 31.12.2013 byly 

poslední mimořádnou splátkou uhrazeny obě půjčky od fyzických osob ( p.J.a L.Šeda – tyto půjčky byly v souhrnné 

výši 750.000,-Kč). Na účtech, které má obec zřízeny u celkem tří bankovních ústavů, a dále pak též v pokladně 

obecního úřadu, jsou rok co rok, deponovány výrazně vyšší částky. Jak ostatně dokládají výše uvedené tabulky. 

Finanční prostředky, které tvoří zůstatek kladného hospodaření z let minulých, jsou dostatečnou rezervou pro další 

fungování obce – tedy jak na provozní výdaje, ale též i pro případnou účast v dotačních programech, ve kterých se 

zastupitelstvo obce rozhodne zapojit. Přehled obsahuje údaj též o výši složených kaucí nájmů, které však nejsou 

aktivem, a to až do doby, kdy je nutné provádět vzájemný zápočet s případným dlužníkem. Bez adekvátního 

ekonomického zázemí je jen těžko představitelné, že by se obec mohla svobodně rozvíjet a uspokojovat nejrůznější 

potřeby svých občanů.  
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OCHRANA MAJETKU - nabídka služby pro občany i podnikatele 
Frýdlantská bezpečnostní služba spol s.r.o., se sídlem nám.T.G.Masaryka 99,ve Frýdlantě, 
nabízí elektronické zabezpečení nemovitostí s napojením na pult centralizované ochrany. 

Bližší informace získáte přímo v sídle společnosti nebo na kontaktech: 
tel. 482 312 483, tel. 603 285 335   O společnosti.   Frýdlantská bezpečnostní služba 
spol.s.r.o.  byla založena v roce 1995 a od této doby je jedinou bezpečnostní službou ve 
Frýdlantském výběžku. Naše společnost se zaměřuje zejména na fyzickou ostrahu objektů 
klientů, avšak zajišťujeme  i ostrahu objektů přes PCO(pult centralizované ochrany). Ke všem 
našim klientům přistupujeme individuálně a v souladu s potřebami a požadavky klientů 
navrhujeme i optimální zabezpečení objektů s tím, že naše služby odpovídají nejen potřebám 
klientů, ale současně i korespondují s obecně platnými právními předpisy a normami České 
republiky.  
Zásadně se nevyhýbáme odpovědnostem, stanoveným v příslušných smlouvách s klienty a 
jsme připraveni řešit jejich požadavky profesionálně, okamžitě a zodpovědně. 

  
 

 

 

 

 

 

 

 

PŘEHLED CELKOVÉHO HOSPODAŘENÍ OBCE PERTOLTICE

Druh /rok 2006 2007 2008 2009 2010 2011 2012 2013

Závazky

-8439547,25 -7228761,69 -6622236,55 -5938775,46 -5810052,62 -5407104,98 -5264973,8 -4034781,40

Pohledávky

26705,00 130954,50 185442,00 689504,50 302039,50 426562,00 559634,36 547436,00

Zůstatek bank.účty

41173,00 127591,14 859391,97 477300,00 861186,50 768286,63 1024837,4 1494625,56

Celkem 

-8371669,25 -6970216,05 -6436794,55 -4771970,96 -4646826,62 -4212256,35 -3680502,04 -1992620,40

STAV FINANČNÍCH PROSTŘEDKU NA BANKOVNÍCH ÚČTECH KE DNI ROZVAHY

Typ účtu Stav ke dni rozvahy

31.12.2006 2007 2008 2009 2010 2011 31.12.2012 2013

BÚ KB 78467,00 54155,84 457729,69 217181,94 262198,91 323222,79 579183,22 861837,49

SFRB KB 33756,79 52480,50 69688,18 18552,18 42980,05 33249,34 9309,78 28736,79

KB Kauce 0,00 0,00 116279,89 163726,82 116047,05 158832,33 166444,89 125563,46

ČS BÚ -73049,81 -22104,56 7083,85 17496,61 33061,13 42239,81 68509,15 84805,37

ČS podúčet 0,00 43059,36 208610,36 60342,36 406899,36 210742,36 201390,36 373417,36

ČNB 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 8689,09

Pokladna 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 11576,00

Celkem 39173,98 127591,14 859391,97 477299,91 861186,5 768286,63 1024837,40 1494625,56

PŘEHLED O STAVU ZÁVAZKU PŘEVZATÝCH V ROCE 2006 ( v  tabulce v  tisících)

Typ závazku 2006 2007 2008 2009 2010 2011 2012 2013

Půjčka Šedov i 750,0 750,0 750,0 630,0 510,0 390,0 270,0 0,0

Úv ěr ČS by ty 3050,0 3050,0 2954,0 2862,7 2766,0 2661,4 2926,4 2428,0

Úroky  z úv ěru 2741,0 2164,8 2164,8 2164,8 1936,9 1775,8 1629,1 1241,8

Splátky  SFRB 232,4 192,8 160,0 126,3 91,5 55,7 0,0 0,0

Jiné 2185,6 0,4 0,2 0,0 0,0 0,0 0,0 0,0

CELKEM 8959,0 6158,0 6029,0 5783,8 5304,4 4882,9 4825,5 3669,8

po konsolidaci

Úv ěru 2010
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   www.obechabartice.cz  , podatelna@obechabartice.cz  

OÚ 463 73  čp.191 ,    482 345 024 ,  607 973 670  ,  

-------------------------------------------------------------------------- 
Sbor pro  občanské  záležitosti při  Ob. úřadu  v  Habarticích (SPOZ) přeje všem, kteří budou v 
tomto měsíci slavit svá jubilea vše nejlepší, hodně zdravíčka, šťastných a klidných dnů do 
dalších let .V LEDNU bude těchto oslavenců „plných“ 47. „Nejzralejšími“ oslavenci měsíce jsou 
hned tři naši občané s  úctyhodnými 81.narozeninami pan Josef Šíp , paní Marie Růžičková a 

paní Božena Sedláčková  .  Nejmladší oslavenec měsíce je Tomáš Přenosil , který si sfoukne dvě svíčky na svém  
dortu….   Kulatiny  a  významná  jubilea  dále  pak slaví : 80 let pan Miroslav Jeřábek , 65 let paní Jarmila Tůmová, 45 
let pan Slávek Říha, kulatých 40 let jistě oslaví pan Josef Bartošík a paní Pavlína Šemberková, 35 let  oslaví Filip 
Demčák  a hned tři muži oslaví „krásných“ 25 let  …Jiří Beran, Bohumil Tůma a Milan Zimák ;; zletilých 15 let má 
Sabina Veselá a půlkulatých 5 let jistě oslaví Albert Adam Novák z Háje.  
V ÚNORU bude „pouze“ 36 oslavenců . „Nejzralejší“ oslavenec měsíce je paní Lidmila Augustová s úctyhodnými 79 
lety a nejmladší oslavenec měsíce bude Priclová Kristýna , která si také… sfoukne dvě svíčky na svém dortu. Kulatých 
70 let má paní Růžena Roušarová , dále 60tiny oslaví pan František Němec a pan Lubomír Polák,50 let paní Martina 
Sedlářová,40 let paní Gergana  Pramatarová,  30 roků jistě oslaví paní Dana Nemetschkeová a Eva Skalická, 25 let má 
Bedřich Zavoral , plnoletých 18 let Monika Bartošíková a půlkulatých 5 let oslaví Adam Bouda a Kornélie Švarcová, 

oba z Háje.                                                                              Všem ještě jednou vše nej,nej.  
    Pokud si nepřejete zveřejnění - prosíme - oznamte nám to  předem, děkujeme…     

 

INFORMACE   starosty , ZO , výborů  ZO … 

Problémy ve frýdlantské vodárně , kde jako obec máme spoluúčast …. Zastupitelé obce se  sešli  k urychleným 

poradám  již dvakrát   a to   v rámci   změn majetkových práv . Ohroženy  jsou akce ve  Frýdlantu  a Bílém Potoce 

aj. za 400 milionů korun. Prvá valná hromada vodárny 16.1. 2014 nedopadla , ohroženy  jsou  dotační 

finance i úvěry. Malé obce žádají zachování   alespoň  základních  práv. Uvidíme  co přinesou další jednání.   
O  této věci se bude jednat a  rozhodovat  především na  veřejném zasedání  zastupitelstva obce  , které je plánováno 
na polovinu února. Na tomto zasedání se budou  projednávat  i  věci  hospodaření naší obce v roce 2013, plány   ZO 
aj. Vše bude zveřejněno.  
KRÁDEŽE .  Rok 2013 byl  zatím nejhorším v počtech  skutků.  Bohužel už  nemáme  ani   věže  na koupališti, zmizela i 
½ brány u  staré školy ;  28.1. byl opět  vykraden  rekreační dům čp.104 ,  „zlodějští extremisté“  odcizili  zařízení trafa 
vysokého  napětí ČEZu ,čímž došlo k výpadku proudu pro čerpání vody do našich řadů, a  tak  bylo málem 5 obcí  bez  
vody ;  k tomu ¨“kdosi“ začal  čistit  nálety stromků na hranicích na polské straně hranic  +  kácet i  naše obecní 
stromy pod bývalou skládkou. A TO není ani konec měsíce. Ať se  to líbí  nebo  ne -  vyzval jsem  členy bezpečnostní 
rady, hejtmana  i krajského  ředitele Policie  k provedení opatření  k omezení  rabování  naší obce . TO, ale dělám od  
roku 1991 čím dále tím více a zdá se mi , že to není nic platné ……………………. 
Jsme v krátkém  volebním roce (v říjnu 2014 budou komunální volby do ZO) - před nástupem nových obecních  
zastupitelů.  Je neslušné   předávat nedodělané věci  a tak  máme na dokončování všech  akcí méně času. Co  je  
plánováno  pro rok 2014  se dozvíte na  veř. tabulích, zasedání ZO  nebo  na webu obce .Jen opakuji, že  má každý 
právo nahlížet do všeho – mimo  věcí státní správy , pokud neprokáže , že  je účastníkem  řízení. ..  JEN V KRÁTKOSTI. 
Po novém roce je  úřad zpět v rekonstruovaných kancelářích.  
My vidíme nedostatky, které se odstraňují, něco si děláme  i sami . Ti občané co již přišli na náš úřad  říkají, že je to tu  
prý pěkné… 
V tomto roce  čeká obecní úřad poslední stavební etapa =  archiv  , horní chodba se zateplením ,  sklepy = 
elektroinstalace  a podlahy, úprava oplocení  budovy  a  okolí…     a  poté se již bude   postupně  objekt  dovybavovat   
potřebným zařízením.  Uvidíme zda to opět vydrží 100 let   bez  sáhnutí .  
Informace :   sklady LIAZu  nikdy nebyly obce. Obec tak nemá právo o ničem  rozhodovat.  Na  demolici je vydáno  
řádné stavební povolení Stavebního úřadu Frýdlant . Podle tohoto by se mělo vše zlikvidovat a zdrtit.  Při demolici  se 
objevil   zájemce, který  chce  přední část zachovat, odkoupit a opravit . Přejeme  hodně úspěchů  s dnešní 

http://www.google.cz/imgres?q=dort&hl=cs&sa=X&biw=1024&bih=614&tbm=isch&prmd=imvnsr&tbnid=ZBVobN0u5yc3cM:&imgrefurl=http://www.mmsprani.cz/k-narozeninam/obrazky/prani-k-narozeninam-obrazky-2.php&docid=3nUWijDTWQGgLM&imgurl=http://www.mmsprani.cz/k-narozeninam/obrazky/narozeniny_2.jpg&w=314&h=300&ei=vukKT_q8GY76sgbNvPGCDw&zoom=1&iact=rc&dur=0&sig=104552968916149215132&page=8&tbnh=123&tbnw=129&start=127&ndsp=18&ved=1t:429,r:8,s:127&tx=67&ty=79
http://www.obechabartice.cz/
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 majitelkou i stavebním úřadem.  Je správné   věci předané / zapůjčené/  předky   zachovávat. Co  tam poté bude,   
nám není známo- snad kurty? 
 - MAJITELÉ  PEJSKŮ …  PROSÍM …   Alespoň  na  část  hřiště  pro malé děti u fotbalového hřiště  by se neměli  vodit 
psi !!  A KDYŽ UŽ , TAK  je nutné si po těchto  řádně  uklízet výkaly !!! 
-   Zatím (!)   nesněží, ale i tak vidíme po vsi   nevhodně parkující vozidla. Žádosti a prosby jsou u některých lidí 
marné. Ztěžujete  práci  jiným , ale  i to je někomu jedno. Až  Vám  někdo  nechtíc sjede  pluhem auto tak jsem 
zvědav na  reakci  pojišťovny,které ukážeme  výzvy o nevhodném parkování a to i výzvy doruč. do rukou. 
-     Škola ..   oddělení naší  mateřské školy  má   plnou   kapacitu a  stále je velký zájem   o místění nových dětí. Na 
plánovanou přístavbu MŠ zatím nemá obec  dostatek  financí. Opačně  je tomu ve školní části, tam se přijímají  zatím 
žáci  v jakémkoli množství.  
-     Pokud se jedná o techniku  obce . Problémy s mrazy  má multikára . U  hasičů se  občas vyskytují  závady na Liazu. 
Naposledy to byla  prasklá  tlaková trubka ke vstřikům a  únik  vzduchu  z přepouštěče brzd.  Možná by  to chtělo  
více  znalostí  a dovedností řidičů . Takto   to zatím opravil pan Josef Vyhlas.   Nic  nevydrží věčně  a na nová    vozidla   
také   nejsou finance . Prý  budou  pojišťovny  povinně odevzdávat finance  na záchranné sbory. Doufejme, že  tyto 
finance  dorazí  i k nám dolů.  
Co  konstatovat dnes závěrem . Je   jasně  patrné , že  ti co  zde  žili  před námi , za první  republiky ,   na tom byli 
finančně   mnohem lépe.  Tělocvičnu si  r. 1909-1910 postavili sportovci za své a  z darů.  Školu, úřad  a  hřbitov 
nechal   za své postavit  místní podnikatel Anton Ed. Pohl  a k tomu i finančně přispěl na silnici  do Liberce . My dnes  
úřad opravujeme  postupně  jedenáctým rokem  a bez   100%  státních  financí  bychom neopravili tělocvičnu a školu 
, ani náhodou.  Vše budujeme po kouskách  nebo  stále  něco  jen „ lepíme“.   Nestěžujeme si , jsme rádi , že jsme 
samostatní, nezadlužení  a máme z toho občas i radost .  A tak to má být.               
Ať  se Vám  všem v novém roce  daří  jen a jen lépe a radostněji  ………………..  starosta obce  
 
 
 

do života v naší obci  Habartice dne 25.1.2014 
proběhlo podle již osvědčeného scénáře… Rodiče s jejich dětmi a početným doprovodem z řad 
babiček a ostatních rodinných příslušníků  přivítalo příjemné prostředí, opět zprovozněné,  obřadní 
síně obecního úřadu. Členky habartického SPOZ s panem starostou obce  přivítali do života v naší 
obci tři nové  občánky a to  

Filipa Tláška , Filipa Göbela  a  Davida Hynečka …  
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10.část …. Historie Sboru dobrovolných hasičů u nás v obci Habartice ... 
TECHNIKA HABARTICKÝCH HASIČŮ …od roku 1945 používali naši hasiči stříkačku PS8 s vlečkou, kterou nejprve tahal 
traktor FAHR, po předání traktoru do JZD Háje, se používal traktor DEUTZ zvaný „želva“ ( proč ? protože 1.ryhl.stupeň 
měl 4km/hod  a 2. rychl.st. dosáhl  8km/h). Když 15.3.1951 vypukl požár v dřevařské továrně v Černousích  rozjeli se 
hasiči zadní cestou pomáhat , ale dojeli s vlečkou pouze několik metru za dnešní dům Fricových(čp.140). K požáru se 
ale dostali - pěšky a bez techniky. Proto se rozhodli konat a z usilovné aktivity velitele pana Oldřicha Netušila se 
pořídil automobil HORCH. Bohužel to byl vůz z 2.světové války a měl vadu – teklo vodní čerpadlo , což bylo pro tento 
vůz osudné. Před každým výjezdem se musela do chladiče nalít konev vody a tuto konev s vodou  museli hasiči vždy 
v zásobě vozit… likvidační osud vozidla byl dovršen výjezdem pana Bednáře - tehdejšího prodavače Jednoty. Tento 
v dáli , u tzv. kufrárny (dnešní Matouškovi) , zahlédl oblaka černého kouře a obával se požáru lesa. Proto aktivně vyjel 
s Horchem bez doplnění vody do chladiče a auto zadřel – dojel asi jen k horní zastávce autobusů (u Vlků). Kouř měli 
na svědomí cestáři , kteří opravovali silnici a po odchodu na svačinu se vzňal kotel asfaltu. 
Další vozidlo našich hasičů byla TATRA 805 , tzv. kačena (viz. fotografie).      

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

O  Z  N  Á  M  E  N  Í       O B Č A N Ů M 

nezapomeňte , tak  jako každý rok platíme  obci …… 
 

  Poplatek  za  odvoz  odpadu, od r. 2013 navýšen 

  na  650 ,-Kč  za osobu  nebo rekreační  dům  na rok.   

Popl.  roční za psa 60,-Kč, druhý a další pes  100,- Kč. 

Popl. za roční  pronájem pozemku od obce …platby dle smlouvy.  
Poplatek za pronájem hrobového místa…platby dle smlouvy.  

!!!!    Splatnost těchto   poplatků    -   do 31.03.2014    !!!! 
 

 

mailto:jombes@seznam.cz


 

34 

Habartický  MASOPUST 

…už po sedmé…  

 
 ==  letos  trochu jinak == 

Zveme všechny naše občany ,  
jejich velké rodiny a přátele na 

 

MASOPUSTNÍ  VESELICI 
 

V sobotu 15.02.2014 od 11,00 hodin.  
 

Tentokrát se veškerá zábava odehrává  v hasičské klubovně, kde se  

bude tančit, jíst, pít a veselit se a  před hasičskou klubovnou , kde 

budou zabijačkové hody…jitrnice, jelita , tlačenka, ovar , gulášek . 

 

Nejdřív  píseň  a pak tanec – 

přijďte  k  nám  na dlabanec . 

 

Lidičky  i  dětičky  , přijměte  od 

habartických hasičů  

úplně  všichni  pozvání  na veselici  

buď v maskách  nebo i  bez nich!! 
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Fotem  z lednového Nohejbalového turnaje, který 
pořádal TATRAN Habartice v místní tělocvičně, 

do turnaje se přihlásilo 8 
družstev z řad místních i 
přespolních ( Frýdlant a 

Višňová) mužů 
ve věku od 17 do 60…  

souboje byly vyrovnané,   
    hrálo se fair play !! 
 
 

Dole vlevo  
vítězný tým . 

 
 

Více fotek na vývěsce TATRANU a  
web. str. obce. 
 
------------------------------------------------------------------

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
 
 

a ještě jednou … 
TJ  TATRAN   HABARTICE   pořádá   

v  sobotu  22.02.2014               
od 9,00 hodin v tělocvičně 

TURNAJ   

                                      V  SÁLOVÉ KOPANÉ  (3+1 HRÁČ)        
  

 Zápis  od 08,30 do 9,00 hod.           .   Startovné  za družstvo 200,- Kč 
 

Svoboda Milan tel. 606 976 363 , e-mail. jombes@seznam.cz  , VŠICHNI JSTE SRDEČNĚ ZVÁNI !! 

 

 Sportu zdar          Sportu zdar         Sportu zdar  

mailto:jombes@seznam.cz
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Ze života  v naší  škole  … první  pololetí  školního  roku  2013/2014… 
V  ZÁŘÍ …20.9. navštívili žáci 1. a 2.tř. DEN  INTEGROVANÉHO  ZÁCHRANNÉHO  SYSTÉMU   
ve Frýdlantě.Mohli se zda podívat do infrakamery,viděli práci policistů,hasičů i potapěčů.Vyzkoušeli si jak je to ve 
vojenském autě a nakonec si prohlédli výstavu na frýdlantské radnici. 
V  ŘÍJNU  … 10.10. celá základní škola navštívila Planetárium v 

Praze. Program „Vesmír kolem nás“   viz.foto se dětem opravdu 
velmi líbil.… 15.10. proběhlo autorské čtení pana   P.Holána “Další 
vyprávěnky čubičky Kvídy“… 25.10. spaly některé děti ve škole-
užily si přípravu večeře, různé hry, černou hodinku a bonusem .  
bylo vystoupení modelářů se svými  letadélky v přilehlé 
tělocvičně. (Tímto  ještě jednou děkujeme …)       
V  LISTOPADU  … 15.11. byli nejlepší sběrači, kteří se u nás ve 

škole účastnili sběru druhotných        .                   odpadů , pozváni 
do Liberce na akci „ČLOVĚK PŘÍRODĚ-PŘÍRODA ČLOVĚKU“  Letos 
akce probíhala v IQ-Parku a nejvíce se líbila ohnivá show … 21.11. 
se naši chlapci zúčastnili Školského poháru České pojišťovny ve 
florbale a   umístili se na pěkném 4.místě. … 26. a 28.11. se 
v našich dětech probudila vánoční  nálada  při vzhlédnutí  
poutavého  programu „Kouzlo 
 vánoc“ v Ekocentru v Oldřichově v Hájích. Za zmínku jistě stojí i 
školní projekt, do kterého se děti v průběhu roku  zapojily, 
„STROMY  KOLEM  NÁS“ .Děti se v něm učí poznávat přírodu, ale i 
to jak ji vnímat a chránit 

 
 
V PROSINCI … na začátku měsíce naši školu i školku 

navštívilo divadélko s „Čertovskou pohádkou „   a 
později také čert s Mikulášem a nadílkou… 
10.12. a 11.12.  proběhlo již tradiční vánoční tvoření 
s rodiči  
17.12. si celá škola připravila krásné vánoční 
vystoupení pro babičky a dědečky + uspořádala i 
prodejní výstavku svých vánočních prací. 
Jako poslední akce byla velká vánoční besídka pro 
všechny děti naší školy se spoustou her, soutěží, 
tanečků i dárečků…. 
vše DRBNĚ sdělila p.učitelka J. Briestenská. 
 


